
اینفلوئنسرها؛ درآمد  بر  مالیات  موضوع  به  نگاهی 

بپردازید! را  درآمدتان  هزینه 

مارس؛ هشتم  بهانه  به 

شده! گرفته  نادیده  سینماگران 

معتادان ارودگاه  افتتاح  حال  در  شهرداری 
شهردار تذکر  حال  در  شورا   

کرونا  بیشتر  شیوع 
کرونا  انداز  غلط  تست  با 

تکرار ادعای حاکمیت ابوظبی بر جزایر سه گانه ایرانی در خلیج فارس؛

زمانی که امارات اصلا 
وجود نداشت!
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شماره 891 / 8 صفحه/ قیمت 3000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1500 تومان
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با سلام خد مت امام عصر)عج(

شــرکت عمران شهر جدید گلبهار وابسته به وزارت راه و شهرسازی در نظر دارد مناقصه مشــروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت برگزار نماید، لذا از کلیه شرکتهای واجد شرایط دعوت می گردد جهت دریافت اسناد مناقصه از تاریخ انتشار آگهی به درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت به آدرس : www.setadiran.ir مراجعه نمایند. ضمنا کلیه مراحل مناقصه از دریافت اســناد ارزیابی و تکمیل و ارائه پیشنهادات و 
بازگشائی پاکتها از طریق سامانه یاد شده انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 

و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصات محقق نمایند. 

مبلغ تضمین شرکت در مبلغ برآورد اولیه)ریال(موضوع مناقصه
فرآیند ارجاع کار)ریال(

صلاحیت و پایه 
پیمانکاران

شماره فراخوان سامانه 
ستاد

احداث واحدهای مسکونی 
طرح اقدام ملی در شهر 

جدید گلبهار

حداقل پایه 2 ابنیه و یا 602/563/560/00030/128/178/000
حداقل پایه 1 انبوه سازی 

و گواهینامه صلاحیت 
ایمنی پیمانکاری صادره از 
وزارت تعاون ، کار و رفاه 

اجتماعی

099001276000032

-  آخرین مهلت دریافت اسناد استعلام ارزیابی کیفی و اسناد مناقصه پایان وقت اداری مورخ 1399/12/26
-  آخرین مهلت تکمیل و ارسال اسناد: پایان وقت اداری مورخ 1400/01/15

-  تاریخ بازگشائی پاکتهای الف و ب : ساعت :10:00 مورخ 1400/01/16
-  تاریخ بازگشائی پاکتهای پیشنهاد قیمت )ج( : ساعت 10:00 مورخ 1400/01/17

آگهی فراخوان مناقصه عمومی همراه با ارزیابی کیفی 
شماره 99/28 
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چه کسانی که حق ثبت نام در انتخابات شوراهای 
شهر را ندارند؟

ثبت نام از داوطلبان انتخابات ششمین دوره ¬ی شوراها از 20 اسفند آغاز و تا پایان وقت اداری 26ام ادامه می یابد 
اما طبق قانون برخی افراد حق عضویت در شوراهای شهر و روستا را ندارند.

فارس نوشــت: ثبت نام از داوطلبان عضویت در انتخابات ششــمین دوره ¬ی شوراهای اسلامی شهر از روز 
چهارشــنبه مورخ 20/12/۹۹ آغاز و تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 26/12/۹۹ )جمعا به مدت ۷ روز( 
ادامه خواهد یافت  اما طبق  قانون تشــکیلات، وظایف و انتخاب شــوراهای اسلامی کشور برخی افراد حق 
عضویت در شوراهای شهر و روستا را ندارند.طبق ماده 2۹ قانون تشکیلات، وظایف و انتخاب شوراهای اسلامی 

کشور، اشخاص زیر از داوطلب شدن برای عضویت در شورا محرومند:
الف - کسانی که در جهت تحکیم مبانی رژیم سابق نقش مؤثر و فعال داشته اند به تشخیص مراجع ذیصلاح.

ب - کسانی که به جرم غصب اموال عمومی محکوم شده اند.
ج - وابســتگان تشکیلاتی به احزاب، ســازمان ها و گروهک هایی که غیر قانونی بودن آن ها از طرف مراجع 

صالحه اعلام شده باشد.
 د - کسانی که به جرم اقدام بر ضد جمهوری اسلامی ایران محکوم شده اند.

ه - محکومین به ارتداد به حکم محاکم صالح قضایی.
 و - محکومین به حدود شرعی

 ز - محکومین به خیانت و کلاهبرداری و غصب اموال دیگران به حکم محاکم صالح قضایی.
ح - مشهوران به فساد و متجاهران به فسق.

ط - قاچاقچیان مواد مخدر و معتادان به این مواد.
ی - محجوران و کسانی که به حکم دادگاه مشمول اصل )۴۹( قانون اساسی باشند.

ک - وابستگان به رژیم گذشته از قبیل ) اعضای انجمنهای ده، شهر، شهرستان و استان و خانه های انصاف، 
رؤســای کانون های حزب رســتاخیز وحزب ایران نوین و نمایندگان مجلس های سنا و شورای ملی سابق، 

کدخدایان و خوانین وابسته به رژیم گذشته(.

ترقی: بررسی صلاحیت ها بهانه است 
عضو شورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی می گوید مساله نظارت استصوابی بهانه اصلاح طلبان برای توجیه 
توفیق نیافتن خود در انتخابات است.اعتمادآنلاین نوشت: هر اندازه اصلاح طلبان بر مساله نظارت استصوابی 
تاکید دارند و آن را مانعی برای حضور و بروز خود در عرصه رقابت ها می دانند، اصولگرایان می گویند در عرصه 
رقابت ها هیچ مســاله ای از دید نظارت استصوابی وجود ندارد و دولت روحانی مسبب نرخ مشارکت پایین در 
انتخابات مجلس یازدهم بود.حمیدرضا ترقی، عضو شــورای مرکزی حزب موتلفه اســلامی، در این باره به 
اعتمادآنلاین گفت: مردم در شــرایطی در انتخابات اسفند ۹8 شرکت کردند که فشارهای اقتصادی ناشی از 
سوءمدیریت دولت آقای روحانی به نهایت خود رسیده بود و بنابراین بخشی از مردم انگیزه و حوصله ای برای 
شرکت در انتخابات نداشتند.ترقی ادامه داد: مساله نظارت استصوابی بهانه اصلاح طلبان برای فرار از پاسخگویی 
است. اصلاح طلبان در انتخابات مجلس توفیق نیافتند چراکه مردم بخشی از عملکرد دولت روحانی را به پای 
آنها می نویسند، پس طبیعی است که به شعارها و گفته های آنان اعتماد نمی کنند.عضو شورای مرکزی حزب 
موتلفه اسلامی توضیح داد: اصلاح طلبان به دلیل اینکه نمی خواهند در قبال حمایت از دولتی ناکارآمد پاسخگو 
باشند مدام مساله نظارت استصوابی را طرح می کنند تا بگویند مجلس یازدهم نتیجه نبود آنها در عرصه رقابت 
اســت حال آنکه لیست اصلاح طلبان وجود داشت منتها مردم نخواستند به آنها رأی بدهند.ترقی در پاسخ به 
سوالی مبنی بر اینکه این لیســت چقدر توان ارائه چهره های واقعی اصلاحات را داشت، گفت: در بسیاری از 
مواقع دیگر لیست هایی گمنام تر از این هم ارائه شده است؛ مردم از اساس نگاه می کنند که این لیست متعلق 
به چه جریانی است و بر آن اساس و نگاه و اعتماد به آن جریان تصمیم گیری می کنند.عضو شورای مرکزی 
حزب موتلفه اســلامی در پایان تنها راه ممکن برای بالا بردن مشارکت را دوری از بی اعتماد کردن مردم به 
نظام و بهبود وضعیت اقتصادی و معیشتی مردم خواند و گفت: همان اندازه که دولت بتواند مشکلات اقتصادی 
مردم را کاهش دهد و از فشار اقتصادی و معیشتی که بر دوش مردم است بکاهد، میزان مشارکت مردم رشد 

خواهد کرد.

هاشمی طبا: اقلیتی در کشور عامدانه به دنبال 
کاهش نرخ مشارکت است 

نامزد پیشــین انتخابات ریاست جمهوری گفت:  جریانی در کشــور تعمداً به دنبال کاهش نرخ مشارکت در 
انتخابات اســت؛ نرخ مشارکت هرچه کمتر باشــد به نفع بعضی از جریان های سیاسی است.اگرچه همیشه 
درباره نرخ مشارکت و تاثیر آن بر پیروزی یکی از 2 جناح سیاسی بحث هایی در میان بوده است، اما به گفته 
مصطفی هاشمی طبا، نامزد پیشین انتخابات ریاست جمهوری و رئیس سازمان تربیت بدنی در دولت اصلاحات، 
ســال گذشته اظهارات شــفاف یکی از چهره های اصولگرا تکیه آنها را به این اهرم برای پیروزی نشان داد.
مصطفی هاشمی طبا در گفت وگو با اعتمادآنلاین در این باره گفت: سال گذشته پیش از ایام انتخابات مجلس در 
اسفند ۹8 بود که آقای حمید رسایی به صراحت عنوان کرد با نرخ مشارکت پایین اصولگرایان برنده انتخابات 
هســتند.او با ذکر این مطلب که اقلیتی در کشور به دنبال کاهش نرخ مشارکت از طرق مختلف است افزود: 
تمام این فشــارها، تبلیغات و دشــنام ها به دولت برای بدبینی از نظام است چراکه مردم نظام را از دید دولت 
می بینند. آنان با تخریب دولت در عمل مردم را به عدم مشــارکت در انتخابات ترغیب می کنند.هاشــمی طبا 
همچنین توضیح داد: گروه هایی به صورت رسمی تلاش می کنند مشارکت کم شود و زمانی که دیگر دولت 
و رئیس جمهور کلاه بی پر داشته باشند مردم هم می گویند چه دولتی چه انتخاباتی!هاشمی طبا مساله بررسی 
صلاحیت ها و موضوع نظارت استصوابی را عاملی تاثیرگذار در تغییر نرخ مشارکت به شمار آورد و گفت: مساله 
صلاحیت ها عامل دوم موثر در این نرخ است چون اگر قرار بر این باشد که دایره صلاحیت ها تنگ شود و هر 
آدمی و هر حزبی رد شــود، طبیعتاً مشــارکت کم می شود.او در ادامه سوالی طرح کرد: اگر امروز آقای خاتمی 
بخواهد کاندیدا شود، تایید صلاحیت می شود یا رد صلاحیت؟رئیس سازمان تربیت بدنی در دولت اصلاحات در 
آخر با اشاره به نرخ پایین مشارکت در انتخابات مجلس یازدهم گفت: در انتخابات مجلس مشارکت بسیار کم 
بود و در پایتخت به 20 درصد رسید، در حالی که اگر چهره های دیگری که نماینده سایر افکار هستند نیز در 

عرصه رقابت حضور داشتند، مشارکت بالا می رفت.

تکرار ادعای حاکمیت ابوظبی بر جزایر 

سه گانه ایرانی در خلیج فارس؛

زمانی که 
امارات اصلا 
وجود نداشت!
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خارجــه اتحادیه عرب 
بار دیگر ادعای باطل 
بر  امــارات  حاکمیت 
جزایر سه گانه ایرانی را 
تکــرار کردنــد. در بیانیه 
پایانی یکصــد و پنجاه و 
اتحادیه  نشست  پنجمین 
چهارشنبه  روز  که  عرب، 
قاهــره  در  گذشــته 
خارجه  وزرای  برگزارشد، 
کشورهای عربی از ادعای امارات در خصوص 
حاکمیت بر جزایر ســه گانه ایــران حمایت 
کردند. به ادعای وزرای خارجه اتحادیه عرب، 
»ادامه حضور ایــران در جزایر مذکور، نقض 
حاکمیت ادعایی امارات محســوب می شود و 
ثبــات و امنیــت منطقه را نشــانه می رود.« 
اتحادیه عرب همچنین حمایت خود را از همه 
برای  امــارات  آمیــز  اقدامــات مســالمت 
بازگرداندن حاکمیت خود بر جزایر ســه گانه 
اعلام کــرد! به ادعای وزرای خارجه اتحادیه 
عرب »تداوم حضور ایران در جزایر ســه گانه 
تنــب کوچک، بزرگ و ابوموســی، امنیت و 
ثبات منطقه را تضعیــف می کند و به تهدید 
صلح و امنیــت بین المللی می انجامد.«بدون 
شک این موضوع از مهمترین مسائل مرتبط 
با تمامیــت ارضی ایران و یکی از مناقشــه 
برانگیزترین مباحث در روابط چند سال اخیر 
ایران با کشــور امارات متحده عربی اســت. 
درک درست از اختلاف بر سر جزایر سه گانه 
ایرانی به شــناخت و بررسی منطقی سوابق 
ارتباط انگلیســی ها با ایــران و جریانات و 
حــوادث مرتبط بــا آن، از زمــان آغاز ورود 
انگلیسی ها به محدوده خلیج فارس تا زمانی 
که با خروج انگلیــس از خلیج فارس، حکام 
لندن برای ایجــاد فتنه و اختلاف در منطقه، 
شــیخ نشین های شــارجه و راس الخیمه را 

تحریک به طرح ادعای مالکیت بر این جزایر 
ایرانــی کردنــد، بســتگی دارد. ایــن اقدام 
تجاوزکارانه بریتانیا با استناد به برخی از قواعد 
و حقوق بیــن الملل به ویــژه اصل حقوقی 
سرزمین بلاصاحب برای جلوگیری از حضور 
خلیج  بر  خود  انحصاری  تسلط  حفظ  و  رقبا 
فارس، صورت گرفــت. این در حالی بود که 
ایــن جزایر همواره تحت تســلط و حاکمیت 
دولــت ایــران بــوده و در قرون هجدهم و 
نوزدهم میلادی نیز از توابع بندر لنگه بوده و 
توسط حکام بندر لنگه که ایرانی بودند، اداره 
میشدند. در آن زمــان دولت ایران بارها به 
اشغال غیر قانونی ایــن جزایر اعتراض کرد و 

حق  بر  قاطع  و  مستمر  طور  به  همــواره 
حاکمیت خود بر این جزایر تاکید کرده است. 
این اعمال حاکمیت ایران در اســناد تاریخی 
متعددی چون گــزارش های سر جان ملکم، 
بروکس،  بارنس  کاپیتان جرج  هین،  کاپیتان 
کلنک رابرت تیلور، کاپیتان استیف و منستابل 
ذکر شده و مکررا در این گزارش ها از جزایر 
ســه گانه به عنوان جزایر متعلق به ایران نام 
برده شده است. افزون بر آن در نقشه نیروی 
وزارت  نقشه  در سال 1881،  بریتانیا  دریایی 
دریاداری بریتانیا در سال 1863و نقشه ایران 
تهیه شده توسط وزارت جنگ بریتانیا در سال 
1886، ایــن جزایر بــه رنگ سرزمین ایران 

رنگ آمیزی شده اســت. علیرغم اینکه اسناد 
غیرقابل خدشه بین المللی تعلق جزایر سه گانه 
فوق الذکــر به ایران را ثابت کرده اســت، اما 
برخی از حکام مرتجع عربی هر از چند گاهی 
و  آمریکایــی  اربابــان  ســبز  چــراغ  بــا 
صهیونیستشــان، بحــث مالکیت بــر جزایر 
ســه گانه را پیش می کشــند. این حکام کم 
تجربــه عربی ســعی می کنند بــرای ایجاد 
عملیات روانــی و هجمه به ایران، بحث این 
جزایــر را در مجامع منطقــه ای و بین المللی 
مطرح کنند. واضح اســت که با توجه به این 
شــواهد حقوقی و تاریخی و همچنین نقشه 
های ژئوپلتیکی ایــن جزایر، ادعاهای پوچ و 

بی اساس آنهــا مبنی بر اشــغال این جزایر 
توســط ایران با توسل به زور، نه تنها با هیچ 
واقعیــت تاریخی منطبق نیســت، بلکه هیچ 
گونه مبنای حقوقی هــم ندارد و ادلــه آنان 
نشــات گرفته از تحریفات حقایق تاریخی و 
تمسک به مســتندات و مکتوبات بی ارزش 
حقوقی خودســاخته اســت. ادعاهای ارضی 
اتحادیه عرب و کشور کوچک و تازه تاسیسی 
همچون امارات نســبت به جزایر ســه گانه 
ایرانی و خیز برداشــتن حکام وابسته و کاهل 
این کشــور بــرای تصاحب ایــن جزایر، از 
طنز هــای روزگار ماســت که فقــط قابلیت 
مضحکه دارد. حکام وابســته امارات بهتر از 

هرکس می دانند که ادعای امارات در مقاطع 
مختلــف زمانــی پیرامون جزایر ســه گانه با 
واقعیات تاریخی مرتبط نیست، زیرا زمانی که 
ایران ایــن جزایر را از انگلیس به عنوان یک 
استعمارگر پس گرفت اصلا کشوری به اسم 
امارات در جغرافیای جهان وجود نداشت. غیر 
تاریخــی و غیر واقعی بودن ادعای امارات بر 
جزایر سه گانه ایرانی، موضوعی است که خود 
حکام عرب نیز بر آن واقفند، اما دلیل آنکه هر 
از چنــد گاهی ایــن ادعای واهــی را پیش 
می کشــند، صرفا ناشــی از نیاز به یک اهرم 
سیاســی است. به گونه ای که طی سال های 
رژیم های  بســیج  مهمترین محور  گذشــته 

مرتجع عربی ضــد ایران، تاکیــد بر ادعای 
مالکیت جزایر ســه گانه در خلیج فارس بوده 
اســت. این ادعاهای مضحک و واهی امارات 
بر مالکیت جزایر سه گانه ایرانی طی سال های 
اخیر مسبوق به ســابقه بوده و هر بار وزارت 
امــور خارجه کشــورمان با اقــدام و واکنش 
قاطعانه به طــرف اماراتی فهمانده که جزایر 
سه گانه بخش لاینفک سرزمین ایران است.
تکرار مواضع مداخله جویانه در قبال حاکمیت 
جمهوری اسلامی ایران بر جزایر تنب بزرگ، 
تنب کوچک و ابوموسی و این گونه تلاش ها 
و اقدامات نســنجیده و بی نتیجــه، نه تنها 
تاثیــری بــر واقعیت های موجــود حقوقی و 

تاریخی ندارد، بلکه هیچ گونه تاثیری بر حق 
حاکمیت ذاتی کشــورمان بر آن ها نداشته و 
نخواهد داشــت و جمهوری اســلامی ایران 
هرگز ذره ای از حق حاکمیت تاریخی و قطعی 
خود بر این جزایر عقب نشــینی نخواهد کرد. 
در پایان با تاکید بر سیاست اصولی جمهوری 
اســلامی در قبال همسایگان مبنی بر رعایت 
حســن همجــواری، احترام متقابــل و عدم 
مداخله در امور داخلی دیگر کشورها، ضرورت 
دارد تــا اتحادیه عرب به جای بیانیه های بی 
محتــوا و تحریک آمیزی کــه نتیجه ای جز 
اســتمرار روند مخرب کنونی ندارد، رویکرد 
خود را به ســمت گفت وگو و همکاری های 
منطقه ای سوق داده و تمرکز و انرژی خود را 
به معضلات اصلی کــه جهان عرب دامنگیر 
آن است؛ ازجمله باز کردن پای رژیم اشغالگر 
صهیونیســتی به منطقه و کوتاهی نسبت به 
آرمان فلســطین، ادامه جنــگ ظالمانه علیه 
مردم یمن و ایجاد فجیع ترین بحران انسانی 
عصر حاضردر این کشــور، اختصاص دهند و 
دســت از این اقدامات شرورانه و مخرب خود 
نســبت به جمهوری اسلامی ایران بردارند. با 
توجه به اقدامات شرورانه برخی از کشورهای 
عرب، پیشنهاد می شود تا جمهوری اسلامی 
ایران برای روشن کردن افکار عمومی جهان، 
با اقدامات متعددی چون توسعه گردشگری و 
ایجاد مناطق ویژه اقتصادی و همچنیــن بــا 
گذاری  سرمایه  تسهیل  قوانین  تصویب 
ایرانیان، علاوه بــر تجلی حاکمیت ایران بر 
این مناطق، این جزایر را به مناطق اقتصادی، 
تفریحی و تجاری تبدیل کرده و شرایط را به 
گونهای فراهم کند که مردم کشورمان بــه 
جــای اینکه میلیاردها دلار پول را در دوبی و 
سایر شهرهای امارات سرمایه گذاری کنند و 
باعث رونق اقتصادی کشورهای عربی گردند، 
در جزایر ایرانی سرمایه گذاری کنند و باعث 

رونق اقتصادی کشور خود شوند.

تا انتخابات

مفقودی

برگ ســبز خودرو سواری سیستم ســایپا تیپ ساینا 
مدل 13۹۷ به شــماره پلاک 36 ایران 56۴ ن 61  
شــماره موتور M15/85۷12۷1 و شــماره شاســی 
NAS831100J5۷۷1225 مربوط به فاطمه باب زن 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 
مفقودی

برگ سبز و ســند کمپانی موتور سیکلت ایرانا مدل 
1386 به شماره پلاک ۷6616 - ۷۷3  شماره موتور 
1025012 و شــماره شاســی 125863۷323 به نام 
شهرام شبرنگی امامیه مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.
مفقودی

برگ ســبز و سند کمپانی خودرو ســواری تیبا مدل 
13۹۷ به شماره پلاک 36 ایران ۷68 ی 28  شماره 
موتور 8585661 و شــماره شاسی 5۷۹1133 به نام 
ناهیــد علی خواجه قلعه حمامــی مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

 آگهی مناقصه
تعمیرات اساسی ساختمان شعبه امام حسن 

مجتبی تربت جام و زیر زمین ساختمان مرکز 
 آموزش بلوار وکیل آباد مشهد

 بانک ملی
شرح: به سامانه تدارک الکترونیک دولت 

 مراجعه گردد.
) www.SetAdirAN.ir( 

اداره امور شعب استان خراسان رضوی
میم الف 9482شناسه آگهی 1109034

زمانی که ایران جزایر سه گانه خود در خلیج فارس را از انگلیس به عنوان یک استعمارگر پس گرفت اصلا کشوری به اسم 

امارات در جغرافیای جهان وجود نداشت. غیر تاریخی و غیر واقعی بودن ادعای امارات بر جزایر سه گانه ایرانی، موضوعی 

است که خود حکام عرب نیز بر آن واقفند، اما دلیل آنکه هر از چند گاهی این ادعای واهی را پیش می کشند، صرفا ناشی از 

نیاز به یک اهرم سیاسی است. به گونه ای که طی سال های گذشته مهمترین محور بسیج رژیم های مرتجع عربی ضد 

ایران، تاکید بر ادعای مالکیت جزایر سه گانه در خلیج فارس بوده است
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۶۰۰ تن میوه برای نوروز در بازار خراسان شمالی 
توزیع می شود

معاون اقتصادی اســتاندار خراسان شــمالی از توزیع 600 تن میوه تنظیم بازار در استان خبر داد و گفت: 
مردم دغدغه ای برای تأمین میوه شــب عید با قیمت مناسب نداشــته باشند.به گزارش روزنامه »صبح 
امروز« و به نقل از محمود قنبری عصر یک شــنبه در کارگروه تنظیم بازار خراسان شمالی که در سالن 
جلســات استانداری برگزار شد، اظهار کرد: 200 تن سیب و ۴00 تن پرتقال تنظیم بازار وارد بازار استان 
خواهد شد تا مردم دغدغه ای برای تأمین میوه شب عید با قیمت مناسب نداشته باشند.معاون اقتصادی 
استاندار خراسان شمالی گفت: سازمان های جهاد کشاورزی و سازمان صنعت، معدن و تجارت با برگزاری 
نشســتی قیمت و نحوه توزیع این سیب های ذخیره شده در ســردخانه های استان برای ورود به چرخه 
توزیع را مشــخص کنند.وی افزود: یکی از دلایل افزایش قیمت میوه دلالان هستند و تا دست دلال ها 
از بازار کوتاه نشود قیمت های میوه واقعی نمی شود.قنبری از توزیع ۷0 درصد از میوه تنظیم بازار با قیمت 
مصوب در آخر اســفند ماه خبر داد و تصریح کرد: مابقی میوه ها در فروردین ســال آینده توزیع می شود.
معاون اقتصادی استاندار خراسان شمالی در انتها با بیان این که هم اکنون بیش از هزار تن موز با قیمت 
مناسب توسط تعاونی های مرزنشین وارد استان شده است، اظهار داشت: گروهی را مشخص کرده ایم تا 
نیاز اســتان را بررسی و قیمت موز را تعیین کنند و سپس تعاونی های مرزنشین می توانند مازاد آن را در 

استان های دیگر به فروش برسانند

خرید کالاهای اساسی سال ۱۴۰۰ آغاز شده است
دبیر ستاد تنظیم بازار گفت: بانک مرکزی همه اعتباراتی را که مورد نیاز بوده، امسال به طور صددرصد به 
کالاهای اساسی اختصاص داده و خریدها برای کالاهای سال 1۴00 آغاز شده است.به گزارش روزنامه 
»صبح امروز« و به نقل از صدا و سیما، عباس قبادی در جلسه ستاد تنظیم بازار گفت: یکی از برنامه های 
ما این اســت که میوه هایی که از طریق کارگروه تنظیم بازار ذخیره سازی شده، در روزهای آینده توزیع 
گسترده شود.دبیر ستاد تنظیم بازار درباره تنظیم بازار شب عید نیز با بیان اینکه گزارش های مختلفی از 
وضعیت میوه و مرکبات داشتیم، افزود: در چند روز گذشته جلساتی را با همه دست اندرکاران از باغداران 
تا تشکل ها داشتیم که مقرر شد مکان های مناسبی را در اختیار آنان قرار دهیم تا بتوانند کالا را به صورت 
مســتقیم عرضه کنند.قبادی با بیان اینکه این اقدام، حذف واســطه ها و دلال ها را در پی خواهد داشت، 
گفت: امیدواریم با قیمت گذاری مناســب تر بتوانیم میوه و تره بار را در اختیار مردم قرار دهیم.وی اضافه 
کرد: با استانداران سراسر کشور نیز هماهنگی به وجود آمده که در استان ها و شهرهای مختلف میوه و تره 
بار در اختیار مردم قرار گیرد.دبیر ستاد تنظیم بازار گفت: در تهران هم باغداران دماوند، آذربایجان شرقی 
و غربی و همه استان هایی که تولیدکننده میوه هستند این امکان به وجود آمده که ما فضایی را در اختیار 
آن ها قرار دهیم.قبادی افزود: در میادین میوه و تره بار شهرداری تهران نیز بیش از 80 نقطه آماده است 
که بتوانیم در اختیار تولیدکنندگان قرار دهیم تا میوه را به صورت مســتقیم عرضه کنند.وی همچنین با 
اشاره به گزارش هایی از سطح بازار از موجودی کالاهای بنادر و کالاهای وارد شده به کشور گفت: آنچه 
در سال ۹۹ اتفاق افتاد، به اندازه سال ۹8 کالا به کشور وارد شده است.دبیر ستاد تنظیم بازار با بیان اینکه 
بیش از 20 میلیون تن کالاهای مورد نیاز در سال ۹۹ از کشورهای مختلف خریداری و وارد شده است، 
افزود: اکثر کالاهای خریداری شده کالاهای واسطه ای از جمله مواد اولیه کارخانه ها هستند.قبادی گفت: 
همچنین کالاهای مصرفی جامعه از جمله روغن، جو، کنجاله، ذرت و دانه های روغنی نیز وارد شــده و 
موجودی بنادر کشور هم به میزان سال گذشته است.وی با بیان اینکه خوشبختانه کسری ای در این زمینه 
وجود ندارد، افزود: بانک مرکزی همه اعتباراتی را که مورد نیاز بوده، امسال به طور صددرصد به کالاهای 

اساسی اختصاص داده و خریدها برای کالاهای سال 1۴00 آغاز شده است.

خبر

نگاهی به موضوع مالیات بر درآمد اینفلوئنسرها؛

هزینه درآمدتان را بپردازید!
یکــی از مــوارد مهم مورد بحــث اخیــر در حوزه های 
اقتصادی بــرای فعالین مجازی، موضوع مالیات بر درآمد 
اینفلوئنسرها اســت که با گذشت چند روز از این مصوبه 
در مجلس واکنش های متفاوتی به این تصمیم از ســوی 
موافقان و مخالفان این بند الحاقی بودجه 1۴00 صورت 

گرفته است.
از یک ســو موافقان، این تصمیم را سیاســتی درست و 
در راســتای عدالت مالیاتی و جلوگیری از تبعیض خوانده 
و معتقدند نباید تفاوتی بین اینفلوئنســرها و ســایر اقشار 
زحمتکش جامعه مانند کارگران، کارمندان، معلمان و … 
باشد. از ســوی دیگر مخالفان با طرح موضوعاتی سعی 
دارنــد، هــدف و کارکرد مصوبه را به حاشــیه برده و در 
رفتاری عجیب این گونه القــا کنند، که این قانون امکان 

اجرا ندارد و قبل از اجرا شکست خورده است!
به گزارش روزنامه »صبح امروز« علی جباری، پژوهشگر 
اقتصادی در همین ارتبــاط در گفتگو با خبرنگار مهر به 
برخی شــبهات و ایرادات وارده بــه مصوبه اخیر مجلس 
پاســخ داده است. وی معتقد اســت، دریافت این مالیات 
نه تنها کار اشــتباهی نیســت بلکه با اتخاذ سیاست هایی 
حتی می توان به راحتی این درآمد را شفاف و قابل شناسایی 
کرد و در کنار آن به تبلیغات مجازی کســب وکارها رونق 

داد و از آن ها حمایت کرد.
ملاک قرار دادن تعداد دنبال کنندگان موقتی است

یکی از مباحثی که از طــرف مخالفین دریافت مالیات از 
اینفلوئنسرها طرح می شود، بیان این نقد است که مجلس 
بجــای مالیات بر درآمد، مالیات بــر تعداد دنبال کنندگان 

تعیین نموده است.
جباری در این زمینه گفت: سنگ بنا و مبنای این مصوبه 
دریافت مالیات از درآمد حاصل از تبلیغات )درآمد حاصل 
از تبلیغات( اینفلوئنســرها در فضای مجازی اســت، حال 
اینکه چــه افرادی مورد بررســی درآمدهــای تبلیغاتی 
می شوند، برای ســهل بودن و امکان پذیری مکانیزم در 
سال اول اخذ این مالیات، اینفلوئنسرهای بالای 500 هزار 
دنبال کننده مورد توجه قانون قرار گرفته اند. بدیهی است 
در یک سیستم مالیاتی ایده آل تمام درآمدهای افراد قابل 
رصد و بررســی اســت و باتوجه به محل، مقدار و نحوه 
بدســت آمدن درآمد، مالیات هــای گوناگونی با نرخ های 
متفاوت دریافت می شــود. اما آیا تا زمان رسیدن به این 
سیســتم مالیاتی ایده آل باید به بهانــه اینکه در جزئیات 
امکان ایجاد مشــکلاتی است، اصل افزودن پایه مالیاتی 
جدید را زیر ســوال برد؟ یا هرکــدام را پیگیری کرده و 
طبیعتاً زمانی که سیســتم برقرار شد به راحتی سایر پایه ها 

را به آن بیفزاییم.
وی افزود: بررســی متن مصوبه نشان می دهد، سه شرط 
اصلی برای دریافــت این مالیات وجــود دارد؛ 1- افراد 
باید بــالای 500 هزار دنبال کننده باشــند، 2- درآمدی 
که کســب می کنند حاصــل از فعالیــت در پیج و کانال 
مجازی شان باشد و 3- این درآمد از محل تبلیغات باشد. 
مشخص اســت هرکدام از این شــروط نباشد افراد وارد 
گردونه بررســی نمی شــوند. لذا مبنای اخذ مالیات درآمد 
تبلیغاتی اســت. ازاین رو این درآمد هماننــد درآمد بقیه 
اقشار و کسب وکارهای جامعه ازجمله کارمندان، کارگران، 

معلمان، شرکت ها و … مشمول مالیات می شود.
نحوه شناسایی درآمد هر اینفلوئنسر

یکی دیگر از ابهامات طرح شــده، نحوه شناسایی میزان 
درآمد هر اینفلوئنسر است. جباری در پاسخ به این ابهام 
توضیــح داد: برای پاســخ به این موضــوع ابتدا باید به 
متــن مصوبه قانون بودجه توجه کــرد، که مدل مبنایی 
را ســازوکار خود اظهاری بیان کرده است. از طرفی در 
کنار این مکانیزم راهکارهــای مؤثر دیگری وجود دارد 
که اتفاقاً در راســتای حمایت از تبلیغات کسب وکارها در 
فضای مجازی اســت. استفاده از ظرفیت سامانه مؤدیان 
مالیاتی یکی از همین راهکارهاســت کــه می تواند در 
دستورالعمل تهیه شده توسط ســازمان امور مالیاتی نیز 
مورداســتفاده قرار گیرد. برای مثال در ســال های اخیر 
با توســعه فضای مجازی و امکان تبلیغات متناســب با 
اندازه و حجم کسب وکارهای مختلف یک چالش وجود 
داشــته و آن اثبات هزینه های قابل قبول برای ممیزین 
سازمان امور مالیاتی بوده است. در واقع با توجه به اینکه 
تراکنش ها غیر شــفاف اســت، این هزینه ها مورد تأیید 
ممیزین مالیاتی، به عنوان »هزینه های قابل قبول« واقع 
نمی شود با این حساب اختلاف درآمد و هزینه ها افزایش 
پیدا کرده، ســود بیشتر در نظر گرفته شــده و درنتیجه 

کسب وکارها مالیات بیشتری پرداخت می کنند.
وی افزود: بــرای حل این چالش و حمایت از تبلیغات در 
فضای مجازی، ســازمان امور مالیاتی می تواند از ظرفیت 
ســامانه مؤدیان مالیاتــی در دســتورالعمل اجرایی خود 
اســتفاده کند. برای مثال کســب وکارهایی که تبلیغات 

خود را به اینفلوئنسرها می ســپارند و به سبب آن هزینه 
می کنند، در صورتی هزینه ها موردقبول است که دریافت 
مبلغی در ازای تبلیغات توسط اینفلوئنسر در سامانه تأیید 
شــود. در غیر این صورت چون هزینه ها شــفاف نیست، 
موردقبول واقع نمی شود و کسب وکارها همانند گذشته و 
حال باید مالیات بیشتری بپردازند. با این رویه چند اتفاق 
خوب می افتد اول اینکه هزینه شــفاف شــده و به راحتی 
قابل قبول می شود، درنتیجه مالیات بر سود شرکت با تأیید 
شدن هزینه ها کاهش یافته و به درستی محاسبه می شود، 
دوم درآمد اینفلوئنســرها قابل رصد می شــود و اگر قصد 
درآمد از تبلیغات شرکت ها در فضای مجازی را دارد باید 
تأیید کند وگرنه هیچ شرکتی دیگر به او مراجعه نمی کند 
و از همه مهم تر در این بســتر اینفلوئنســرهایی که قصد 
فرار مالیاتی دارند خودبه خود سفارشات شان کم می شود؛ 
زیرا حاضر نمی شوند هزینه ای که کسب وکارها برای تبلیغ 
کرده اســت را تأیید کنند و توسط خود سفارش دهندگان 

که تأمین مالی را برعهده دارند حذف می شوند.
گامی رو به جلو

این پژوهشــگر اقتصادی تصریح کرد: دریافت مالیات از 
ســلبریتی های مجازی نه تنها خطا نیست بلکه می توان 
گامی روبه جلــو و ابتدایی در جهت حمایــت از تبلیغات 
کسب وکارها باشــد؛ ازاین رو سازمان امور مالیاتی با تهیه 
و ابلاغ دســتورالعملی که مکلف به انجام آن شده است، 
از یکســو می توان درآمد اینفلوئنسرها را شفاف کند و از 
سوی دیگر به شرکت ها و بنگاه های اقتصادی با استفاده 
از ظرفیت سامانه مودیان مالیاتی در این راستا کمک کند.
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 کشف بیش از ۴32 کیلو تریاک
 در خراسان رضوی 

فرمانده انتظامی اســتان از کشــف محموله ۴32 کیلو 800 گرمی تریاک از یک دستگاه 
تریلر حامل بار برنج در این استان خبر داد. 

 پایگاه خبری پلیس: محمدکاظم تقوی با بیان اینکه »نیروهای مرکز عملیات ویژه پلیس 
مبارزه با موادمخدر اســتان خراسان رضوی در اقدامی اطلاعاتی به سرنخ هایی از قاچاق 
محموله ســنگین موادمخدر به مشهد دست یافتند« اظهار کرد: ماموران انتظامی پس از 
ردزنی های گســترده، کنترل و مراقبت های پوششی خودرو تریلر حامل بار برنج که مواد 

افیونی را حمل می کرد در محور کامه به مشهد شناسایی و متوقف کردند.
تقوی خاطرنشــان کرد: ماموران پلیس مبارزه با مواد مخــدر در این عملیات ۴32 کیلو 
800 گرم تریاک که در این خودرو جاســازی شده بود کشف و در این زمینه دو متهم را 

دستگیر کردند.
وی با اشــاره به دو عملیات در استان دیگر تشریح کرد: همچنین طی دو عملیات دیگر 
میزان 100کیلوگرم تریاک از یک دستگاه پراید در محور کوهسرخ و 31 کیلوگرم تریاک 
در تربت حیدریه کشف شد که طی این دو عملیات در مجموع پنج متهم دستگیر شدند.

ایرانیان در ابتلا به سرطان ۱۰ سال جلوتر از 
بقیه هستند

یک فوق تخصص خون و ســرطان گفت: مصرف سیگار، قلیان و تریاک، مصرف مقدار 
زیاد نمک، گوشــت قرمز به ویژه گوشــت کباب شــده، خامه پرچرب بــه مقدار زیاد و 

نوشیدنی های داغ خطر ابتلا به سرطان معده را افزایش می دهد.
ایســنا نوشت: حسین عمارلو با بیان اینکه »سرطان معده، مرگ بارترین سرطان در ایران 
است که بیشتر در ناحیه کاردیای معده بروز می کند« اظهار کرد: سالانه بیش از 10 هزار 
مورد جدید در کشــور به سرطان معده مبتلا می شــوند و همچنان پیشگیری از ابتلا به 

سرطان معده مهم ترین عامل کاهش فوت ناشی از این بیماری است.
وی با بیان اینکه »ســن ابتلا به ســرطان معده در ایران نسبت به دنیا، 10 سال جوان تر 
اســت، به طوری که عمدتاً بروز این بیماری از 50 ســالگی آغاز می شود« افزود: ابتلا به 
میکروب »هلیکوباکتر پیلوری« در بروز ســرطان معده موثر اســت، اما به تنهایی کافی 
نیست و باید عوامل خطر دیگری نیز وجود داشته باشند و ۹0 درصد افراد مبتلا به سرطان 

معده آلوده به این میکروب هستند.
این مسئول در رابطه با عوامل خطر ابتلا به سرطان معده، تصریح کرد: سابقه خانوادگی، 
مصرف ســیگار، قلیان و تریاک، مصرف مقدار زیاد نمک، گوشــت قرمز به ویژه گوشت 
کباب شده، خامه پرچرب به مقدار زیاد و نوشیدنی های داغ از جمله چای داغ که مصرف 
آن در مناطق شــمالی کشور بسیار رایج است، از جمله عوامل خطر ابتلا به سرطان معده 

است.
فوق تخصص خون و ســرطان با بیان اینکه »شمال غرب، پرخطرترین منطقه کشور در 
میزان بروز ســرطان معده اســت و پس از آن مناطق شمال، غرب، شرق، جنوب و مرکز 
ایران قرار دارند« خاطرنشــان کرد: شــیوع ســرطان معده به ترتیب استان های اردبیل، 

زنجان، خراسان شمالی، آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی و خراسان رضوی بیشتر است.

خبر

شیوع بیشتر کرونا با تست غلط انداز کرونا 
مدتی است که دستگاه های مختلف و به ویژه 
وزارت بهداشــت و درمان اعلام می کنند که 
برای سفرهای نوروزی برنامه ریزی نکنید، اما 
عده ای هســتند با این تصور که تست کرونا 
می دهند و با منفی شــدن تست می توانند با 
خیال راحت ســفر کنند بدون اینکه دغدغه 
داشته باشــند که در طول ســفر خود کسی 
را مبتــلا می کنند. حال آنکــه رئیس کمیته 
اپیدمیولوژی ستاد ملی مقابله با کرونا توضیح 
داده که برخی از این تست های سریع، منفی 
کاذب دارند و همین امر باعث می شود میزان 
ابتــلا به کرونا با ســفرهای نوروزی افزایش 

پیدا کند.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« به نقل از 
ایرنا، حمید ســوری با بیان اینکه »تست های 
ســریع، منفی کاذب زیادی دارند و متاسفانه 
مسافران از استان های آلوده از جمله خوزستان 
با همین تســت ها در حالیکــه ناقل ویروس 
کرونا هستند، قرنطینه را می شکنند و بیماری 
را گســترش می دهند« اظهار کرد:  قرنطینه 

ســطوح مختلفی دارد. هدف از قرنطینه الزاما 
چفت و بســت زدن به اســتان نیست. ضمن 
اینکه همه اســتان خوزســتان درگیر اپیدمی 

شدید و ویروس جهش یافته نیست. 
به گفته وی، بیشتر شهرهای جنوبی و غربی 
آن درگیر هستند، اما متاسفانه در مورد خیلی 
از مقرراتی که در کشور اجرا می شود در عمل 
یک عده متخلف پیدا می شــوند که راه های 
فرار را پیدا می کنند. رسیدگی به این موضوع 
دیگر در اختیار وزارت بهداشت نیست بلکه در 
اختیار نهادهای انتظامی و نظارتی اســت که 
باید اقدام کنند و وزارت بهداشــت هم نسبت 

به این موضوع گلایه دارد.
ســوری در پاسخ  به این پرسش که آیا انجام 
تست های سریع از مسافران هواپیما، قطار و 
اتوبوس موجب شناسایی بیماران و جلوگیری 
از انتقال بیماری می شــود یا نه گفت: عمده 
تســت های کرونا که اکنون در کشور انجام 
می شــود از نوع تست های ســریع است که 
البته دقت کافی را ندارند و ممکن است تعداد 

زیادی منفی کاذب داشــته باشــند. متاسفانه 
همین تســت ها برای مســافران هواپیماها، 
قطارها و ســایر وســایل حمل ونقل عمومی 

انجام می شود و ممکن است افراد ناقل با در 
دست داشتن تست های منفی کاذب در حالی 
که ناقل و حامل ویروس هستند، به مسافرت 
بروند و بیماری را به افراد دیگر منتقل کنند.

تست های »پی سی آر« دقیقتر هستند
وی خاطرنشــان کرد: به طور کلی تست های 
»پی ســی آر« دقیقتر هســتند، اما گسترش 
آن ها نیازمند امکانات آزمایشــگاهی اســت 
و امکان گســترش و افزایش زیاد تعداد این 
البته تســت های سریع  نیســت،  آزمایش ها 
ژنتیکــی نیز وجود دارد که تعــداد آن ها زیاد 

نیست.
رئیس کمیته اپیدمیولوژی ســتاد ملی مقابله 
با کرونا در پاســخ به این پرســش که چرا با 
افرادی که پروتکل ها را می شــکنند برخورد 
نمی شــود، گفت: در این نوع اپیدمی ها سعی 
بر این است که برخوردهای فردی به حداقل 
برسد مگر اینکه قوانین و مقرارت کلی تدوین 
شود و بر اساس آن جریمه هایی در نظر گرفته 
شود. اکنون سیاست کشــور به دنبال شدت 

عمل در اجرای پروتکل ها نیست و با توصیه و 
آموزش و پیشنهادها پیش می رود، اما به رغم 
فشــارها و توصیه هایی که شده موارد تخلفی 

دیده می شود که باید جدیتر برخورد شود.
ســوری ادامه داد: گروهــی معتقدند که این 
اقدامات کافی نیســت و حتمــا باید اقدامات 
بگیرد،  متخلفان صــورت  علیــه  جدی تری 
برخی جاها واقعا برخورد با پروتکل شــکنان 
و افــرادی کــه در رعایت مقررات ســهل 
انگاری می کنند، لازم است. وزارت بهداشت 
هــم معتقد بــه اعمال قانون و ســختگیری 
علیه پروتکل شــکنان اســت، اما به هر حال 
سیاســت ها ممکن است متفاوت باشد اما اگر 
حتــی 10 درصد مــردم پروتکل ها را رعایت 
نکنند و بی توجهی کنند، در صورتی که مبتلا 
باشــند دیگران را مبتلا می کننــد و اپیدمی 
همچنــان ادامه دار و رو به گســترش خواهد 
بود، اما متاســفانه همواره افرادی هستند که 
رعایت نمی کنند و جان خود و اطرافیانشان را 

به خطر می اندازند.

تست های سریع، 

منفی کاذب زیادی دارند 

و متاسفانه مسافران از 

استان های آلوده از جمله 

خوزستان با همین تست ها در 

حالیکه ناقل ویروس کرونا 

هستند، قرنطینه را می شکنند 

و بیماری را گسترش می دهند

وزارت نیرو
شرکت برق منطقه خراسان
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نیلوفر موسی زائی
دیگر برای بغض تو طاقت نداشتم 
گفتی بمان، توان اطاعت نداشتم 

یک  شهر روی شانه ی من گریه کرده بود 
اما به گریه های تو عادت نداشتم 

از حرف های تیره و تارت دلم گرفت 
آنقدر شب شدم که نهایت نداشتم 

هرچند تیغه ی تبرت بر دهانم است 
من هیچوقت از تو شکایت نداشتم 
محکم به انزوای وجودم فشردمت 
چون در بیان درد صراحت نداشتم 

گفتم برای رفتنت آماده می شوم 
گفتم... ولی زیاد صداقت نداشتم 
مانند آب بودم و هرقدر بیکران، 

جز در میان دست تو حالت نداشتم 
بسیار خواستم که خودم را رها کنم 
وقتش که می رسید شجاعت نداشتم

کسرا تیموری
بیدار ماندی 

و دندان گناه را شماره کردی 
چهار 

بیست و چهار 
چهل و هشت 

پایانی بر اعداد زوج دارد انگار 
معجوج 

با صورت نداشته از گوشه ی اتاق پندارت می کند 
سر خمیده را پنهان کرده 

تا دهان دژخیمان 
دستم را بلند می کنم 

و زمزمه می خوانم 
بر خدای درمان سرشت 

 .
از اینجا برو 

به کنج تاریک خود بازگرد 
جایی که به آن تعلق داری 

دستی بر دهان 
و یک دست بر دهان 

.
پاره می شود تاریکی 

و نور از پنجره ی پذیرایی 
تابیدن می گیرد

تاکید استاندار خراسان رضوی بر افزایش 
کتابخانه ها در حاشیه شهر مشهد 

محمد صادق معتمدیان، اســتاندار خراســان 
رضــوی در بازدید از کتابخانــه مرکزی امام 
خمینی )قدس سره( بر افزایش کتابخانه ها در 

حاشیه شهر مشهد تاکید کرد.
بــه گزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل 
از اداره کل روابط عمومی استانداری خراسان 
رضوی، محمد صــادق معتمدیان، اســتاندار 
خراسان رضوی همزمان با سالروز تاسیس نهاد 
کتابخانه های عمومی و روز کتابخانه گردی با 

حضور در کتابخانه امام خمینی)ره( مشهد از بخش های مختلف آن بازدید کرد. 
محمدصــادق معتمدیان در این بازدید ضمن فاخر دانســتن مجموعه این کتابخانه بر ایجاد 

کتابخانه های مشابهی در حاشیه شهر تاکید کرد. 
در این بازدید کارت عضویت این کتابخانه به محمدصادق معتمدیان اهدا شد. 

کتابخانه مرکزی مشــهد به عنوان بزرگترین کتابخانه عمومی کشور با گنجایش حدود 200 
هزار نســخه شامل 100هزار نسخه مخزن اصلی و 100هزار نسخه بخش کودک و نوجوان 
عــلاوه بر بخش های معمول کتابخانه های عمومی، 10 بخش و خدمت جدید را به مراجعان 

ارائه می کند و در حال حاضر این کتابخانه بیش از 2۷000 عضو فعال دارد.

۱۰ نوع نی انبان از شش کشور در جشنواره 
نی انبان نواخته می شود 

نخســتین جشنواره موســیقی نی انبان با اجرای 10 نوع نی انبان از 6 کشور در منطقه آزاد 
کیش برگزار می شود. 

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی جشــنواره موســیقی نی انبان، 
محسن شــریفیان دبیر بخش بین الملل جشنواره نی انبان ضمن تشریح جزئیات این بخش 
گفت: اولین دوره جشــنواره طبق برنامه ریزیهای قبلی قراربود در قالب ملی برگزار شود که 
ازهمان ابتدا پیشــنهاد دادم که با توجه به  مقارن شدن زمان برگزاری فستیوال با روزجهانی 
نی انبان میتوانیم با دعوت  از نوازندگانی از سایرکشــورها این رویداد موســیقایی را شاخص 
ترکنیم به نوعی که هم به نفع نوازندگان نی انبان کشورمان  وهم به نفع مخاطبان این ساز 
باشد چرا که می توانند از طریق به تفاوتها و وجود انواع نی انبان پی ببرند که خوشبختانه این 
پیشنهاد مورد قبول واقع شد و ما شاهد برگزاری این جشنواره در سطح بین المللی هستیم.

وی ادامه داد: در اولین دوره ازجشــنواره موسیقی نی انبان نوازندگانی ازکشورهای کرواسی، 
فرانسه، مجارســتان، ایرلند، ترکیه و ایران درکنار هم اجراهایی خواهند داشت به طوری که 

مخاطبان شاهد حضور و اجرای 10 نمونه نی انبان در روزهای برگزاری جشنواره هستند.
دبیر بخش بین الملل نخســتین جشنواره موسیقی نی انبان با اشاره به تجلیل از پیشکسوتان 
نی انبان در این جشنواره بیان داشت: عنوان پیشکسوت به معنی کهن سال بودن نوازندگان 
نیســت بلکه ملاک ما اقداماتی  است که نوازندگان این ساز برای شناسایی و معرفی این نی 
انبــان انجام داده اند با در نظرگرفتن این مقوله از چند تن نوازنده برجســته نی انبان در این 

دوره تجلیل خواهیم کرد.
این نوازنده نی انبان با اشاره به اینکه هدف اصلی جشنواره گفتمان موسیقیایی بوده ، افزود: 
هر کشــوری نی انبــان مخصوص خودش را با صدا دهی و لحن  خــاص دارد و نمی توان 
هیچ کدام را با نی انبان کشــوری دیگر مقایسه کرد بر این اساس نمی توانستیم جشنواره را 
رقابتی برگزار کنیم .درواقع هدف رقابتی نبوده بلکه می خواســتیم دور هم جمع  شویم و با 
ســازهایمان گفتمان موسیقایی انجام دهیم.همچنین  و در نظر داریم سال آینده برنامه ویژه 
ای برای بانوان نی انبان نواز داشته باشیم.شریفیان در خاتمه خاطر نشان کرد: اغلب سازهای 
جهان این قابلیت را دارند که هرســاله فستیوال خودشــان را داشته باشند اما خوشحالم که 
برای نی انبان این اتفاق افتاده است.نخســتین جشنواره بین المللی نی انبان توسط معاونت 
گردشــگری و معاونت فرهنگی اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش و به ریاست خسرو نشان 
از 20 تا 22 اسفندماه در کیش برگزار خواهد شد که فواد توحیدی دبیری جشنواره و محسن 

شریفیان دبیری بخش بین الملل را برعهده دارند.

کافه شعر

خبر

سفره هفت سین نوروز در استرالیا پهن می شود 
بیــش از 100 قطعه آثار هنــری و تاریخی ایران 
از دوران قاجار تا امروز به مناســبت نوروز و آغاز 
سال نو در قالب نمایشگاه »ایران زمین« در موزه 

پاورهاوس سیدنی به نمایش درمی آید. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از هنر 
آنلاین، این نخســتین میزبانی موزه پاورهاوس از 
آثار هنری و تاریخی کمتر دیده شده ایران در تاریخ 
1۴1 ساله آن خواهد بود. نمایشگاه »ایران زمین« 
18 مارس در آستانه فرارسیدن فصل بهار آغاز به 
کار می کند و تا اوایل آوریــل ادامه می یابد. قرار 
اســت تمرکز نمایشگاه بر دوران قاجار باشد و آثار 

آن در هفت بخش موضوعی به نمایش درمی آیند: 
خوشــی و شــادمانی، پالایش و تنزیه، معنویت و 
ایثار، شــعر و خوشنویسی، تشــریفات و مراسم، 

سرپرستی و پیشه وری و طبیعت و طراحی.
در »ایران زمیــن« گونه های مختلــف هنر مردم 
ایران در برابر دیدگان مردم استرالیا قرار می گیرد؛ 
از فرش ها و قالی های دستباف تا زره و جنگ افزار 
و قطعه های زیبای شیشــه ای، سرامیک، کاشی و 
گلدوزی. این نمایشگاه نگاهی است به تاثیر هنر 
و صنایع دســتی ایران بر سراسر جهان؛ سرزمینی 
که بین دو مســیر اصلی راه ابریشــم و اقیانوس 

هند گسترده شده بود. بخشــی ویژه هم به تاثیر 
هنر و فرهنگ ایران بر یک هنرمند اســترالیایی 

اختصاص دارد.
فلورنس برودهرســت، نقــاش و طــراح پارچه 
استرالیایی چند اثر با الهام از فرهنگ و هنر ایرانی 
دارد که از آن جمله می توان به ســیمرغ، پرندگان 
پارســی، انارها و گل هــای ایرانــی دارد. افتتاح 
نمایشگاه با برپا کردن سفره هفت سین همزمان با 
نوروز خواهد بود و از دیگر برنامه های آن می توان 
به اجرای برنامه های ویژه سیزده به در در روز سوم 

آوریل اشاره کرد.

به بهانه هشتم مارس؛

سینماگران نادیده گرفته شده!
تا همین دو یا ســه دهــه قبل اگر از 
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کسانی که در خارج از ایران زندگی 
فیلمســازان  در مورد  می کردنــد 
مطرح ایرانی ســوال می شد، غالبا 
نام مردان بر زبان می آمد و یا دست 
ســمیرا  همچون  زنانــی  نــام  کم، 
مخملباف مطرح می شد که در بیرون 
مرز زندگی و فعالیــت می کردند! اما 
نقش و حضور زنان در فیلم سازی در 
پی رشــد و حضور آن ها در جامعه در 
ســال های اخیر رشــد چشــمگیر و 
فزاینده ای داشته است. این مقدار در مقایسه با سال های 

پیش از انقلاب اصلا قابل قیاس و مشابهت نیست. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز« پیش از انقلاب حقوق 
زنان سینماگر بیشتر نادیده گرفته می شد و آنها به سختی 
می توانســتند پا بر عرصه فیلم ســازی بگذارند و خودی 
نشان دهند. در آن دوران تنها چند زن توانستند از فرصت 
مطلوب شــروع »موج نو« در سینمای ایران بهره بگیرند 
و در را به اندازه شکاف کوچکی باز کنند و پشت دوربین 
بایستند: شــهلا ریاحی )مرجان(، کبری سعیدی )مانی و 
مریم( و فروغ فرخزاد )خانه سیاه است(. این زنان از جمله 
این هنرمندان  بودند و می تــوان آنان را اولین زنان فیلم 
ســاز سینمای ایران دانست که با پشــتکار خود مسیر را 

برای دیگران هموار کردند.
اما در سال های بعد انقلاب و با رشد چند برابری جمعیت 
و فضای فرهنگی هنری نظــام برای زنان جا باز کرد تا 
دوشــادوش مردان وارد عرصه هنرآفرینی شوند. بنابراین 
زنان سخت کوش و مستعدی وارد صنعت سینما شدند که 
همچنان فیلم می ســازند و گود را خالی نکرده اند و حتی 
در برخــی تولیدات، آثار آنها یک ســر و گردن بالاتر از 

فیلمسازان مرد قرار گرفته است.
تزریق فرهنگ زنانه به سینما

هرچند فعالیت در محیط ســینمای غالبا مردانه و زمختی 
این کار، برای زنان در آغاز راه کمی ســخت بود اما مهم 
این اســت که زنان فیلمساز در این سال ها هرگز پا پس 
نکشیده اند و جریان غالب را تغییر داده و جای خود را باز 
کردند. آنها فرهنگ زنانه ای را به ســینما تزریق کردند. 
جای خالی فرهنگی که در سینمای قبل از انقلاب کاملا 

حس می شود!
روز گذشــته هشــتم مارس و مصادف با روز جهانی زن 
در سراســر دنیا بود. با این بهانه نگاهی به کارنامه تعداد 
اندکی از زنان کارگردان موفق و مطرح ایرانی در عرصه 
داخلی و بین الملل می اندازیم. زنانی که ســال ها است در 
این عرصه فعالیت می کنند و فیلم هایشــان در هر ژانری 

حرف ها برای گفتن دارد. 
جامعه شناسی همپای نمایش زنانگی

از  اعتماد  بنی  رخشــان 
سرشناس  ســازان  فیلم 
پس از انقلاب است و از 
سال 1352 تا 5۹ که از 
دانشکده ســینما و تئاتر 
رشته  در  هنر  دانشــگاه 
فارغ  کارگردانی ســینما 
فیلم  التحصیل شد، چند 
مســتند کوتاه را کارگردانی کرد. مستندهایی که همواره 
بوی دغدغه های اجتماعی می دادند. اما آغاز به کار او در 
زمینه کارگردانی فیلم های بلند را می توان در سال 1366 

و با فیلم »خارج از محدوده« و »زرد قناری« دانست. 
ســینمای بنی اعتماد، ســینمای دغدغه اجتماعی است 
که همپای نمایش زنانگی، به جامعه شناســی می پردازد. 

او مــردان و زنان را با یک نگاه می بینــد. اما غالبا نقش 
قهرمان کارهایش را یک زن ایفا می کند. زنی که نه بیش 

از اندازه مظلوم است و نه خشن!
فیلمســازی این کارگردان در جغرافیای مختلف و شرح 
معضــلات اجتماعی اســت. او سال هاســت که همپای 
فیلمسازان مرد، در سینمای ایران فعالیت می کند و بدون 
تردید تا کنون به بیان سینمایی منحصر به فرد خود رسیده 

است.
آثار این کارگردان مطرح تاکنون بارها در جشــنواره های 
داخلی و همچنین بین المللی مورد تحســین واقع شده اند 
و او توانسته  اســت نماینده خوبی برای زنان موفق ایران 
زمین باشــد. بنی اعتماد شناخته شــده ترین فیلمساز زن 
ایرانی در عرصه بین المللی است که داوری جشنواره های 
مهــم و معتبــری را همچون جشــنواره بین المللی فیلم 
مونترال کانادا، جشنواره بین المللی فیلم مسکو، جشنواره 

آسیا پاسیفیک و… را بر عهده داشته است.
بنی اعتماد به عنوان شناخته شده ترین فیلمساز زن ایرانی 
در قریب به 50 جشــنواره داخلی و خارجی به عنوان داور 
حضور داشته اســت که از جمله جشنواره های بین المللی 
آن می توان به جشــنواره بین المللی فیلم مونترال کانادا، 
جشــنواره بین المللی فیلم مسکو، جشنواره آسیا پاسیفیک 
اشــاره کرد. وی هم اکنون نیز از اعضای آکادمی اسکار 

است.
در میان فیلم های بنی اعتماد، »نرگس« یک مثلث عشقی 
عجیب را در خیابان های پایین شــهر به نمایش می گذارد 
و »روســری آبی« را می توان مخاطب پســندترین فیلم 
او دانســت که یک زندگی کارگری تنگدســت را روایت 
می کند. »زیر پوست شهر«  نیز از ماندگارترین آثار اوست 
که باز هم داســتانی کارگــری زن را روایت می کند که 
برخلاف عقیده همســر و پســر بزرگش، دوست دارد در 
همــان خانه محقرش زندگی کنــد. »خون بازی« نیز به 
مقولــه اعتیاد در جوانان می پــردازد و نقش اول آن را به 
دخترش یعنی باران کوثری داده بود. »گیلانه« نیز درباره 
مادر پیریســت که بچه ای جانبــاز و مجروح جنگی دارد. 
»قصه ها« محصول 13۹2 اســت و توانست شیر نقره ای 
بهترین فیلمنامه را از هفتاد و یکمین جشنواره بین المللی 
فیلم ونیز به ارمغان بیاورد. در خلاصه داســتان آن آمده 
است: گذر به هفت زندگی و آدم هایی است که درشرایطی 
نه استثنایی، در موقعیت هایی شبیه به بسیاری از آدم هایی 

جامعه، زندگی را سر می کند.
نگاهی منطقی و نه چندان زنانه

فــارغ  آبیــار  نرگــس 
التحصیل رشــته ادبیات 
کاری  پرونده  در  و  است 
او علاوه بــر کارگردانی، 
نگارش بیش از  30 جلد 
کتاب و رمان به چشــم 
کارگردان  این  می خورد. 
مطرح از ســال 13۹1 با 
فیلم »اشیا از آنچه در آینه می بینید به شما نزدیکترند« پا 
به عرصه فیلمســازی گذاشت و در ســال 2005 جایزه 
بهترین کارگردانی از جشنواره فیلم کرتل زنان فرانسه را 

برای ساخت این فیلم از آن خود کرد.
او از معدود فیلمســازان زنی است که درباره موضوعاتی 
غالبا مردانه و خشن همچون جنگ و پیوست هایش فیلم 
می ســازد. به گفته برخی منتقدیــن دغدغه  آبیار با عموم 
دغدغه های اجتماعی و خانوادگی و زنانه دیگر کارگردانان 
متفاوت اســت و بارزترین ویژگی فیلمسازی نرگس آبیار 

است که فیلم به فیلم کامل تر و پخته تر می شود.
سینمای آبیار ترکیبی از ژانر سیاسی و اجتماعی است و با 

نگاهــی منطقی و نه چندان زنانه به معضلات می پردازد. 
هرچند در آثارش از ظرافت های زنانه در ساخت و طراحی 
بهره برده اســت روحیه زنانه و منظر عاطفی و رومانتیک 
پررنگی ندارد. به طور نمونه »شــیار 1۴3« درباره مادری 
در انتظار فرزند مفقود الاثرش اســت اما طوری ســاخته 
نشده که تماشاگر برای شخصیت قهرمان دلسوزی کند. 
این فیلم در ســال 2016 از جشــنواره داکا بنگلادش و 
همچنین جیپور هند جایزه بهترین فیلمساز زن را به خود 

اختصاص داد.
»نفس«  در عین حالی که ظرافت های زنانه در ساخت آن 
کماکان هویداســت به روایت زندگی چهارکودک در دهه 
50 نفس می کشــند میپردازدو جایزه بهترین کارگردانی 
از جشــنواره فیلم زنان ونکوور کانادا را برای آبیار موفق 

به ارمغان آورد.
اما جاه طلبانه ترین و مهم ترین و فیلم اورا میتوان »شــبی 
کــه ماه کامل شــد«  دانســت. او با این فیلم توانســت 
بیشترین جوایز را از جشــنواره فیلم فجر از آن خود کند. 
این فیلــم آبیار را در مردانه ترین وجهــه کارگردانی قرار 
می دهد. چراکه با ترور و گروهک های تروریستی و تعقیب 
و گریز و تیراندازی در بیابان های خشــک همراه است و 
داســتان عاشــقانه ای را روایت می کند که در دل فضای 
خشن و سمی جان می گیرد و می میرد! کمپانی تلویزیونی 
و رسانه ای »hum network limited« پاکستان، جایزه 
زنان برتر و موفق جهان اســلام را در ســال گذشته به 

نرگس آبیار اهدا کرد.
»ابلق« اما جدیدترین ســاخته او و محصول سال جاری 
است. بهرام رادان، الناز شاکردوست، هوتن شکیبا و مهران 
احمدی از بازیگران این فیلم می باشند و این فیلم در سی 
و نهمین دوره جشنواره فیلم فجر سیمرغ بلورین بهترین 
فیلم از نگاه تماشاگران را به دست آورد و برای کارگردانی 
نیز نامزد دریافت سیمرغ شد. در خلاصه داستان این فیلم 
آمده اســت: برای یک زن که در حاشیه شهری بزرگ با 
همسر و فرزندش زندگی می کند، ماجرایی رقم می خورد.

بزهکاری های اجتماعی و معضلات خانوادگی
درخشــنده  پــوران 
فارغ التحصیل ســینما با 
گرایــش کارگردانــی از 
مدرسه عالی تلویزیون و 
سینما است و دارای لوح 
هنری  یک  درجه  افتخار 
وزارت  از  دکتری  معادل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی 
ایران می باشد. درخشنده را می توان اولین بانوی فیلم ساز 
بعد از انقلاب دانســت که از طریق مستندسازی در دهه 

پنجاه به سینمای داستانی ورود پیدا کرد.
او اولین فیلم بلند داســتانیش به نام »رابطه« را در سال 
65 ســاخت و دقیقا یک ســال بعدش، یکی از مهم ترین 
فیلم های خود تا به امروز را ســاخت که »پرنده کوچک 
خوشبختی«نام داشــت. او از همان مستندهای اولیه اش 
علاقه خاصی به موضوعاتی که حول محور بزهکاری های 
اجتماعی و معضلات خانوادگی میچرخیدند، نشــان داد و 

البته زنان نقش مهمی را در خانواده از منظر او داشتند.
ایــن کارگردان موفق عضو انجمن های فیلمســازان زن 
آمریکا )wiF(، کارگردانان مستقل آمریکا )iFP( و مرکز 
 )CiFeJ( بین المللــی فیلم کودکان و نوجوانان یونســکو
اســت. »هیس دخترها فریاد نمی زنند« و »زیر ســقف 

دودی« را می توان از مخاطب پسندترین آثار او دانست.
»زیر ســقف دودی« داستان زنی به نام شیرین را روایت 
می کند که در زندگی خانوادگی با فرزند و همســرش به 
تدریج دچار مشــکل می شود و به دنبال پیدا کردن راهی 

برای ایجاد ارتباط با آن هاســت، که موفق نمی شود و به 
بحران می رســد. تلاش مجدد او بــرای برون رفت او از 
این بحران او را با چالش جدیدی رو به رو می کند. خیانت 

همسر او باعث رنجش این زن می شود و...
»هیــس دخترها فریــاد نمی زنند« اما بــه یک معضل 
اجتماعــی کمتر پرداخته شــده می پــردازد. موضوع آزار 
جنســی دختران در کودکی و آبروداری اشتباه خانواده ها! 
پوران درخشنده چگونگی ساخت این فیلم را چنین شرح 
داده اســت: سال 68 دفترچه ای از شــهر بوکان به دست 
من رســید که هنوز هم اینجاست. در این دفترچه پسری 
توضیح داده بود که مورد آزار قرار گرفته اســت. آن زمان 
من ســر فیلم »زمان از دســت رفته« بودم. این موضوع 
همین طور در ذهن من ماند تا ســر فیلم »شمعی در باد« 
که موضوعی از طرف شــخصی که من او را می شناختم 
برایم تعریف شــد و دوباره ذهنم را به خود مشغول کرد. 
ماجرا از این قرار بود که اتفاقی برای دختر این شــخص 
افتاده بود که با موضوع آن دفترچه که چند ســال قبل به 
دستم رســیده بود ارتباط داشت. من روزی وارد دفتر این 
خانم شدم و دیدم که بســیار آشفته و پریشان است. بعد 
مشخص شد فردی که مورد اعتمادشان بوده و دخترشان 
را به مدرســه می بــرده و آورده به مدت یک ســال این 

دختربچه را مورد آزار و اذیت قرار می داده است.
پرحاشیه ترین فیلمساز زن سینمای ایران

می  را  میلانــی  تهمینه 
پرحاشــیه ترین  تــوان 
فیلمســاز زن ســینمای 
ایران دانست. کارگردانی 
کــه پیــش از آن که به 
فنــی  کیفیــت  خاطــر 
توجه  مورد  فیلمســازی 
دلیل  بــه  بگیرد،  قــرار 
مواضع متعصبانه فمنیســتی خود معروف شــده و غالبا 
فیلم هــای او با موضــوع زن و حقوق زنان بوده اســت.  
فیلم هایی همچون سوپراستار، آتش بس، نیمه پنهان، دو 

زن، بچه های طلاق و...
بــه گفته منتقدین بزرگترین دغدغه فیلمســازی میلانی 
مواضع زن  آزادخواهانه و دفاع از حقوق زنان است و البته 
این ها را خصوصا در فیلم های آخرش به شــکل بسیار رو 
و گل درشــتی بیان می کند.مهم ترین فیلم او را می توان 
»نیمه پنهان« دانســت؛ محصول همان ســال های اول 
حضورش در سینما و وقتی که هنوز درگیر حواشی نشده 
بود. فیلم مورد اســتقبال قرار گرفت و سکانس پایانی و 

تصویر نهاییش در حافظه سینمایی ایران ثبت گردید.
زن زیــادی نیز یکی از ســاخته های نســبتا موفق این 
کارگردان در ســال 83 اســت که برنــده جایزه بهترین 
کارگردانی از جشــنواره فیلم آســیا پاسیفیک و همچنین 
جشــنواره فیلم لس آنجلس شد و به داستان زندگی زنی 

تحصیلکرده در کنار مردی عیاش می پردازد.
واکنش پنجم نیز به زندگی زنی می پردازد که پس از فوت 
همســرش برای نگهداری فرزندانش باید تن به ازدواج با 
برادر شــوهرش بدهد. این فیلم نیز بــرای کارگردانی از 

جشنواره بین المللی فیلم ژنو جوایزی کسب کرده است.
نیمه پنهان هم با به داســتان زنان می پــردازد. زنی که 
در آســتانه رسیدگی همســرش در مقام نماینده ریاست 
جمهــوری به پرونده قضایی یــک زن محکوم به اعدام، 

دفترچه خاطراتش را به او می دهد و....
این فیلم هم جایزه بهترین دســتاورد هنری از جشنواره 
بین المللی فیلم قاهره را از آن خود کرد. دو زن نیز از دیگر 
ســاخته های این کارگردان است و بازهم با دغدغه ای از 

جنس زنان روبروست.
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معاون خدمات شهری شهرداری مشهد خبر داد؛ 

پرداخت ۴۵ میلیارد تومان حق سنوات 
پاکبانان و کارگران 

معاون خدمات شــهری شــهرداری مشهد گفت: 
امسال برای نخستین بار در بین کلانشهرهای کشور 
با مســاعدت شورای شــهر ۴5 میلیارد تومان حق 
ســنوات پاکبانان و کارگران در حال پرداخت است.
به گزارش صبح امــروز مهدی یعقوبی در یکصد و 
بیست و چهارمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
مشهد، اظهار کرد: نیروهای خدمات شهری در تمام 
مناسبت ها و ایام پیک سال فعال هستند تا خدمات 

مطلوب را به شهروندان ارائه کنند، از این رو برای تأمین رفاهیات و کمک به مزایای این افراد لایحه ای 
تنظیم شده تا کمک های مستمری برای پاکبانان که در معرض آلودگی ها قرار دارند، داشته باشیم.وی 
با بیان اینکه معاینه های ادواری پاکبانان مشهد با هماهنگی مرکز پزشکی شهرداری انجام می شود، 
افزود: یک میلیون و 200 هزار تومان پاداش به مناســبت هایی همچون ایام الله دهه فجر، شب یلدا، 
میلاد حضرت زهرا )س( و میلاد حضرت علی )ع( به 10 هزار کارگر فضای سبز پرداخت شده است.
معاون خدمات شهری شهردار مشهد خاطرنشان کرد: تا پایان امسال یک میلیون تومان پاداش مازاد 
بر عیدی نیز به کارگران خدمات شهری مشــهد پرداخت می شود.وی با اشاره به تدابیر برنامه ریزی 
شــده برای نوروز 1۴00، تصریح کرد: زیباســازی منظر شبانه شهر مشهد به عنوان پایتخت معنوی 
ایران اســلامی، همواره یکی از مهم ترین اولویت های مدیریت شهری بوده و تلاش شده با اجرای 
طرح های متنوع و اســتفاده از تکنولوژی های به روز و با مصرف بهینه انرژی، منظر شبانه زیبایی در 

شهر امام رئوف ایجاد شود.
یعقوبی با بیان اینکه در حال حاضر بیش از 231 هزار متر طول ریسه نوری در سطح شهر مشهد نصب 
شده است، افزود: از این میزان بیش از 60 هزار متر طول ریسه بندی، تنها در استقبال از بهار 1۴00 
)بهمن و اسفندماه ۹۹( اجرا شده است، که 26 درصد کل میزان ریسه های نوری شهر مشهد را شامل 
می شــود.وی با اشاره به اینکه بخشی از المان های امسال نیز المان های حجمی و توپیاری خواهد 
بود، گفت: المان های حجمی یا توپیاری مورد استقبال شهروندان بوده است که امسال نیز 50 مورد 
از این دســت با روش بومی جدید و مشابه نمونه های خارجی تولید شده با کاشت گیاه بر روی سازه 
ها در کنار 26 المان اتوپیاری و مجموعا ۷6 مورد ساخته و آماده جانمایی است.معاون خدمات شهری 
شهرداری مشهد بیان کرد: مجموعا بیش از 1200 المان در سطح شهر و در بخش خدمات شهری و 
در حوزه گل ها جانمایی خواهد شد که از این تعداد 1050 مورد مربوط به سال های گذشته بوده که 

رنگ امیزی و جانمایی های جدید خواهند شد.
وی از کاشت 1۷ میلیون گل به وسعت 1۹ هکتار در شهر در آستانه نوروز خبر داد و گفت: سال گذشته 
55 درصد از این گل ها توسط تولیدکنندگان بومی تأمین شد و امسال این رقم به بیش از ۹۴ درصد 

رسیده همچنین 150 نیروی کارگری برای تولید گل ها به کار گیری شده اند.
معاون خدمات شــهری شهردار مشهد با بیان اینکه سطح گل کاری های امسال 1.5 هکتار بیشتر از 
ســال گذشته است، افزود: 15 میلیون گل در طرح های متنوع در بیش از ۹00 لکه گل کاری استفاده 
می شود.وی ادامه داد: خدمات شهری مشهد در شرایط عادی 3600 نیروی پیمانکاری فضای سبز دارد 

و یک هزار و 600 نفر کارگر روز مزد نیز برای گل کاری بکارگیری شده اند.
یعقوبی با بیان اینکه بالغ 220 تن رنگ برای رنگ آمیزی جداول شــهر در اختیار مناطق شهرداری 
قرار گرفته است، گفت: دو میلیون و 300 هزار متر طول در معابر اصلی و فرعی رنگ آمیزی می شود 
تا شاهد نازیبایی ها در شهر نباشیم.وی با اشاره به آذین بندی های شهر در کنار زیباسازی ها و اضافه 
شــدن المان های فرهنگی، تصریح کرد: 60 هزار رشــته لامپ کم مصرف با طیف رنگی بالا در 50 
نقطه شهر با طرح های ویژه و هوشمند اجرا می شود تا جلوه خاصی به سطح شهر دهد.معاون خدمات 
شهری شهردار مشهد با تاکید بر توجه ویژه به زیباسازی ورودی های شهر مشهد، گفت: ریسه بندی 
محورهای منتهی به حرم با استفاده از المان های مناسبتی انجام می شود و 65 هزار شعله لامپ با 200 
پایه روشنایی در این ریسه بندی ها استفاده می شود.وی با بیان اینکه فضا آرایی شهر مشهد در قالب 
المان ها، باغچه های گل و فلاورباکس ها )در مکان هایی که امکان کاشت وجود ندارد( انجام می شود، 

خاطرنشان کرد: استفاده از 1۷ هزار فلاورباکس به زیبایی های شهر مشهد در ایام نوروز می افزاید.
تغییر نام خیابان پیام به مهندس

هم چنین در ادامه این جلسه شورای شهر مشهد، طرح تغییر نام خیابان پیام حدفاصل بولوار ارشاد تا 
بولوار شــهید دستغیب به نام خیابان مهندس در دستور کار قرار گرفت و پس از تصویب ، شهرداری 
مشهد مکلف شد، نسبت به تغییر نام خیابان پیام حد فاصل بولوار ارشاد تا بولوار شهید دستغیب به نام 

»مهندس« اقدام کند.
طراحی و نصب یادمان شهدای گرانقدر انقلاب اسلامی در میدان شهدا

طرح طراحی و نصب یادمان شهدای گرانقدر انقلاب اسلامی در میدان شهدا یکی دیگر از دستورهای 
جلسه علنی امروز شورای شهر بود که پس از تصویب شهرداری مشهد مکلف شد، برای حفظ خاطره 
انقلاب و گرامیداشــت حماسه آفرینی شهدا در میدان شهدا از طریق فراخوان محدود بین هنرمندان 
نسبت به طراحی و نصب یادمان شهدای گرانقدر انقلاب اسلامی در میدان شهدا اقدام کند.همچنین 
تصویب لایحه اصلاح تبصره های 5 و 6 مصوبه آیین نامه حمایت از ورزش قهرمانی، تصویب لایحه 
قرارداد تهیه مصالح و اجرای عملیات ساختمانی پروژه حریر با قید دو فوریت و تصویب لوایح اصلاح 
و متمم بودجه سال 13۹۹ سازمان های فرهنگی و اجتماعی، ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
کشــاورزی، فناوری اطلاعات و ارتباطات، مدیریت پسماند، فردوس ها، آتش نشانی و خدمات ایمنی، 
پارک ها و فضای ســبز، زمین و مسکن، اتوبوســرانی، عمران، حمل و نقل بار درون شهری و حومه، 
تاکسیرانی و پایانه های مسافربری و شرکت های توسعه و عمران هفت حوض و نمایشگاه بین المللی 

شهرداری مشهد از دیگر مصوبات یکصد و بیست وچهارمین جلسه علنی شورای شهر مشهد بود.

پروژه تقاطع غیر همسطح ابوطالب چهارشنبه 
افتتاح می شود

معــاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری 
مشهد با اشاره به اینکه عملیات عمرانی پروژه تقاطع 
غیرهمسطح ابوطالب در زمان مقرر به پایان رسیده 
اســت، گفت: این پروژه اکنون آمــاده بهره برداری 
اســت و چهارشنبه 20 اسفند طی مراسمی افتتاح و 

در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت.
بــه گزارش صبح امروز، خلیــل الله کاظمی در این 
خصــوص افزود: پس از آنکه در اســفندماه ۹8 پل 

تیرقوســی ابوطالب در محور صد متری افتتاح شــد، با توجه به مطالبه چندساله مردم منطقه شهید 
چراغچی و تاکید شــهردار مشــهد عملیات اتصال ابوطالب جنوبی به شــمالی با احداث یک تقاطع 
غیرهمسطح بتنی در دســتور کار قرار گرفت.وی اضافه کرد: عملیات اجرایی این تقاطع، اردیبهشت 
ماه ۹۹ و با زمانبندی 10 ماهه توســط سازمان عمران آغاز شد و طبق زمان بندی اعلام شده از 15 
اســفندماه ۹۹ آماده بهره برداری شده اســت. کاظمی تصریح کرد:  این پل بتنی به طول ۴۷0 متر با 
احتساب رمپ ها و شامل 8 دهانه 23 متری و ۷2 عدد تیر پیش ساخته بتنی و عرض مسیر روی پل 
شامل دو خط عبور و یک خط توقف اضطراری ۹/5 متری مسیر روی پل و دو مسیر کندرو در ضلع 
شــمالی و جنوبی به طول 1200 متر با اعتباری بیش از 1000 میلیارد ریال احداث شده است.معاون 
عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد با اشاره به اینکه تیرگذاری دهانه چهارم و پنجم تقاطع 
غیر همسطح ابوطالب با توجه به گذر محور صدمتری به صورت شبانه و با هماهنگی پلیس راهور و 
محدودیت ترافیکی انجام شده است، خاطرنشان کرد: همچنین اجرای تیرگذاری شبانه دهانه پنجم 
در مدت زمان 6 ساعت یک رکورد در اجرای این پروژه به جا گذاشته است.وی ادامه داد: در مجموع 
اتصال ابوطالب جنوبی به ابوطالب شمالی و به نوعی اتصال حاشیه به متن شهر ساماندهی و توسعه 
محور ابوطالب شــمالی، کاهش بار ترافیکی تقاطع غیرهمسطح خیام و محدوده سپاد از طریق ایجاد 
دسترسی جایگزین در ابوطالب شمالی، کاهش حجم ترافیک در میدان سپاد و میدان امام حسین)ع( و 
ایجاد مسیر جایگزین برای اتصال به محور کلات از طریق امتداد بلوار ابوطالب شمالی بخشی از اهداف 
اجرای این پروژه بوده است.کاظمی افزود: در روند اجرای این پروژه با معارض های مختلفی همچون 
30 منزل مسکونی واقع در مسیر پل، لوله گاز 20 اینچ در ضلع جنوب، تیر های برق در ضلع شمال و 
جنوب، برجک اتوبوسرانی و 3 عدد پایه پل عابر پیاده ابوطالب روبرو بودیم که با تلاش همکاران در 

حوزه معاونت و سازمان عمران برطرف شده است.
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مدیرعامل سازمان عمران شهرداری مشهد با اشاره به اینکه در حال حاضر پروژه زیرگذر 
شهید برونسی دارای ۹8 درصد پیشرفت فیزیکی است، گفت: این پروژه به زودی آماده 
بهره برداری می شــود.به گزارش صبح امروز، امیرســیاوش حجازی در این خصوص 
افزود: این پروژه با هدف کاهش بــار ترافیکی بولوار وکیل آباد طراحی و برای اجرای 
آن زمانبندی 258 روزه، در نظر گرفته شــده بود.وی با بیان اینکه این پروژه اکنون۹8 
درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و مطابق با برنامه ریزی های انجام شده ظرف 8 ماه اجرا 
شده اســت، اظهارکرد: در حال حاضر عملیات اجرایی آسفالت رمپ ها، جدول گذاری، 
نصب گاردریل و ... انجام شده است.حجازی تصریح کرد: اکنون نیز زیرسازی و روکش 

آسفالت محور اصلی عبور خودروها در حال انجام است که به زودی به پایان می رسد.
مدیرعامل سازمان عمران شهرداری مشهد خاطرنشان کرد: برای اجرای این  پروژه بیش از 25 هزار متر مکعب خاک برداری و حدود 

10 هزار و 5۹2 متر مکعب بتن ریزی انجام شده است.

شــهردار منطقه 11 مشــهد از پایان عملیات لایروبی دریاچه بوستان ملت خبرداد. به 
گزارش صبح امروز، مریم عرب احمدی با بیان این مطلب، اظهار کرد: در آستانه سال 
جدید و اســتقبال هرچه بهتر از شهروندان و مسافران نوروزی، دریاچه بوستان ملت به 

سوعت 10 هزارمترمربع لجن کشی و لایروبی شد.
وی با بیان اینکه این اقدام در راستای بهبود جلوه بصری بوستان و افزایش رضایتمندی 
شهروندان انجام شده، تصریح کرد: در طول مدت لایروبی و پاکسازی این دریاچه، بیش 
از یک هزار ماهی قرمز و کوی به اســتخر چشــم بوستان منتقل شده و از 100 قطعه 

مرغابی این دریاچه نگهداری و مراقبت لازم به عمل آمد.
شهردار منطقه 11 مشهد با اشاره به اینکه در زمان پاکسازی دریاچه هیچگونه تلفاتی در 

رابطه با ماهی ها و مرغابی ها نداشتیم، خاطرنشان کرد: پس از آبگیری مجدد دریاچه ماهی ها و مرغابی ها به محل زندگی خود 
بازگشتند و هم اکنون مجموعه بوستان ملت آماده میزبانی از شهروندان و مسافران است.

پیشرفت فیزیکی 98 درصدی زیرگذر شهید برونسی لایروبی دریاچه بوستان ملت به اتمام رسید

شهرداری در حال افتتاح ارودگاه معتادان، شورا در حال تذکر شهردار
 در حالــی که شــهرداری 
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گذشــته   روز  مشــهد 
اردوگاه معتادان متجاهر 
را افتتاح کرد، شــورای 
در  مشهد  شهر  اسلامی 
خصوص دفاع مناســب در 
کمیســیون ماده 5 شورای 
عالی شهرسازی و معماری 
طرح هــای  از  ایــران 
تائید  اوایح  و  پیشــنهادی 
شده شورای اسلامی شهر 
و تعیین و تکلیف طرح های باقی مانده به شهردار 

تذکر داد.
رویایی که محقق شد

به گزارش صبح امروز محمدرضا کلائی شهردار 
مشهد در در پست اینستاگرامی خود در خصوص 
احداث کمپ معتادان متجاهر نوشــته اســت: 
»همیشه تاکید و درخواست داشته ایم که برای 
رفع یا کاهش آسیب های اجتماعی در شهر باید 
به یک قرارگاه فرماندهی برســیم. این موضوع 
یک مساله فراسازمانی است و باید همه دستگاه 
های ذی ربط پای کار آمده تا بتوانیم آسیب ها 

را به حداقل برسانیم.
با شــیوع کرونا یکی از نگرانــی های بزرگ، 
موضوع معتادان متجاهر بود که حضور آنان در 
سطح شــهر نمایان است. واقعیت این است که 
به عنوان متولی، این مساله ارتباطی به مدیریت 

شهری، شورای شهر و شهرداری مشهد نداشت 
اما واقعا نیاز بود تا بــا ورود به این موضوع و با 
همکاری سایر دســتگاه ها از جمله استانداری، 
دادســتانی و شــورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر و نیروی انتظامی برای یکی از مهمترین 
معظلات اجتماعی و حتی ســلامت شهروندان 

اقدام اساسی کنیم.
زیرا نادیده گرفتن این بخــش از جامعه که در 
سطح شهر پراکنده بودند، می توانست به عنوان 
ناقلان ســیار ویروس برای کل شهر آسیب زا 
باشــد؛ هرچند مدعی نیستیم که موفقیت 100 
درصدی در این زمینه کســب شــده است اما 
فکر می کنم توانســته ایم بخش مهمی از آن 

را مدیریت کنیم.
اگر در خاطرتان باشــد با شــما دربــاره احداث 
کمپ ویژه معتادان متجاهر صحبت کرده بودم. 
فضایی برای نگهــداری و درمان این دســته 
از همشــهریانمان که در آن جا بتوانیم در کنار 
درمان برای آنان اشــتغال زایی هم انجام دهیم 
و بــه هدف اصلی خود که کنترل این آســیب 

اجتماعی است، برسیم.
تیرماه امســال این پروژه را در جاده حسن آباد 
شروع کردیم و انصافا شبیه به یک رویا بود که 
در فاصله هشت ماهه فرآیند ساخت این پروژه 
به اتمام برسد اما با تلاش همکارانم در معاونت 
عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد 
و حمایت همه جانبه شورای اسلامی شهر مشهد 

این اتفاق رخ داد.جا دارد مجدد به آقای کاظمی 
و همکاران ایشــان در معاونت عمران، حمل و 
نقل و ترافیک شهرداری مشهد خداقوت بگویم 
و همچنین از آقایان صالحی و سلطانی نیز تشکر 
و قدردانی داشته باشــم ضمن اینکه جا دارد از 
آقای شــهریاری عضو شــورای اسلامی شهر 
مشهد بابت حمایت همیشگی در این کار و همه 
کارهای خوبی که در این شــهر در حال انجام 

است، تشکر ویژه داشته باشم.
این کمپ در دو فاز پیش بینی شده است که در 
ابتدا امکان نگهداری و درمان 500 نفر و در آینده 
تا سه هزار نفر را دارد که فکر می کنم می تواند 
کمک ویژه ای به جمع آوری معتادان متجاهر از 
سطح شهر مشهد و کمک به آن ها برای شروع 
یک زندگی سالم و جدید کند و مطمئنا در زیباتر 
شدن چهره شهر و بیشتر شدن شوق زندگی هم 

تاثیر خود را برجای بگذارد«.
افزایش ظرفیت نگهداری معتادان متجاهر 

استان به 3100 نفر 
هم چنین استاندار خراســان رضوی در مراسم 
آغاز بــه کار مرکز نگهــداری درمان و کاهش 
آســیب معتادان متجاهر شماره یک مشهد که 
محمود واعظی رییس دفتــر رییس جمهور به 
صورت ویدئو کنفراس، استاندار خراسان رضوی 
و فرماندار مشــهد برگزار شــد، گفت:  با افتتاح 
مرکز نگهداری درمان و کاهش آسیب معتادان 
متجاهر شماره یک مشهد ظرفیت نگهداری این 

افراد در سطح استان به 3100 نفر خواهد رسید 
و ایــن میزان در ســال 1۴00 نیز به 8800 نفر 

افزایش خواهد یافت.
محمدصــادق معتمدیــان اظهار کرد: اســتان 
خراسان رضوی به دلیل همجواری با افغانستان، 

یکی از استان های درگیر با مواد مخدر است.
وی افزود: با توجه به هماهنگی همه ارگان های 
اســتان و حمایت های دستگاه قضایی عملکرد 

بسیار خوبی در این رابطه داشته ایم.
استاندار خراســان رضوی با بیان اینکه در سال 
جاری ۴0 تن کشفیات داشته ایم، تصریح کرد: 
این رقم نسبت به سال گذشته 12 درصد افزایش 

داشته است. 
معتمدیان بــا بیان اینکه تاکنون 383 شــهید 
تقدیم این راه شده است، تصریح کرد: در بحث 
ساماندهی معتادین متجاهر اقدامات خوبی انجام 

گرفته و برنامه هایی را انجام خواهیم داد.
وی بــا بیان اینکه امروز افتتاح چهار مرکز را در 
سطح استان خواهیم داشت، تاکید کرد: این چهار 
مرکز در شهرستان های تربت حیدریه، نیشابور، 
ســبزوار و قوچان قرار داشته و ظرفیت 800 نفر 
برای نگهداری معتــادان متجاهر در این مراکز 

وجود دارد. 
استاندار خراسان رضوی خاطرنشان کرد: از امروز 
با این افتتاح ظرفیت نگهداری این افراد در سطح 
اســتان به 3100 نفر خواهد رسید و این میزان 
در سال 1۴00 نیز به 8800 نفر افزایش خواهد 

یافت.
9 شهید و 10 ها جانباز و مجروح در راه 

مبارزه با مواد مخدر
اسکندر مومنی دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
در مراســم آغاز به کار مرکــز نگهداری درمان 
و کاهش آســیب معتادان متجاهر شماره یک 
مشــهد به صورت ویدئو کنفرانسی، اظهار کرد: 
بــا وجود بیش از یک دهه تلاش در این عرصه 
و مشــکلات فراوان، دستاوردهای بسیار بزرگی 

داشتیم.
وی اضافه کرد: در سال جاری ۹ شهید و 10 ها 
جانباز و مجروح در این راه دادیم. ســال گذشته 
ســازمان ملل تهران را مرکز پژوهش و درمان 
نامید و ما مجموعه ای را در تهران در این رابطه 

افتتاح کرده ایم.
هم چنین در جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
مشهد که صبح روز گذشته برگزار شد، در حالی 
که شهرداری مشــهد در جلسه حضور نداشت 
و شــهرداری اردوگاه معتادان متجاهر را افتتاح 
می کرد، رئیس شــورای اسلامی شهر مشهد از 
تذکر 10 عضو شورای اسلامی شهر مشهد خبر 

داد.
براین اســاس10 نفر از اعضای شــورای شهر 
مشــهد در خصوص دفاع مناسب در کمیسیون 
ماده پنج از طرح های تفصیلی پیشنهادی و لوایح 
تایید شده شورای اسلامی شهر و تعیین تکلیف 
طرح های باقیمانده به شهردار مشهد تذکر دادند.

انقـلاب  و  عمومـی  دادسـرای  ویـژه  قاضـی 
خراسـان رضـوی گفـت: ویـلای منتسـب به یک 
نفـر از مسـئولین دولتـی دخیـل در تهیـه طـرح 
منفصلـه تـوس و همچنیـن ویلاهـای غیرمجـاز 
مجـاور بـا آن در منطقـه شـاهنامه که اجـرای رای 
تخریـب آنهـا چنـد سـالی متوقـف بـود امـروز بـا 

پیگیـری دسـتگاه قضایـی تخریـب شـد.
بـه گـزارش صبـح امـروز بـه تازگـی گـزارش بـا 
موضـوع قماربـازی زمیـن در توس منتشـر شـد و  
دیدگاه هـای کارشناسـی درباره اشـتباه بودن الحاق  
بیـش از  سـه هـزار هکتـار از اراضـی کشـاورزی 

محـدوده تـوس بـه ناحیـه منفصـل تـوس مطرح شـد.
هـم چنیـن خبرگـزاری فـارس روز گذشـته گـزارش داد: در راسـتای برخورد بـا ساخت وسـازهای غیرمجاز در 
حریـم شـهر مشـهد و اجـرای آرای قلـع بنـای کمیسـیون مـاده 100، اعضای کمیتـه صیانت از حریم شـهر 
مشـهد بـه همـراه نماینـده دادسـتان راهی بلوار شـاهنامه شـدند تا آرایـی که بعضا چند سـال متوقـف و اجرا 

نشـده را اجـرا کنند.
قاضـی غلامرضـا قنبـری راد، در حاشـیه این عملیات به خبرنگار فارس گفت: ویلای منتسـب بـه یک نفر از 
مسـئولین دولتـی دخیـل در تهیه طرح منفصله تـوس و همچنین ویلاهـای غیرمجاز مجاور بـا آن در منطقه 
شـاهنامه کـه اجـرای رای تخریـب آنها چند سـالی متوقف بود امروز با پیگیری دسـتگاه قضایی تخریب شـد.
قاضـی ویـژه دادسـرای عمومـی و انقـلاب خراسـان رضـوی افـزود: ایـن ویلاهـا فاقـد مجـوز بـوده و آرای 
کمیسـیون مـاده 100 در مرحلـه بـدوی و تجدیدنظر صادر و رای قلع و قمع توسـط دیوان عدالـت اداری مورد 

تاییـد قرار گرفتـه بود.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه ایـن اقـدام مقدمـه ای بـرای  پیگیری هـای رانت های طـرح منفصله تـوس خواهد 
بـود، تصریـح کـرد: متولیـان تهیـه طـرح تفصیلی تـوس، یا قبـل از ترسـیم خطوط ایـن طـرح در آن منطقه 
زمیـن و بـاغ ویـلا داشـتند یـا با اسـتفاده از رانـت اطلاعاتی و نفوذی که داشـتند قبـل از ترسـیم خطوط این 
محـدوده پرمناقشـه اقـدام بـه خرید ملک کردنـد که با ورود دسـتگاه قضایی به این پرونده موضوع مشـخص 

و برخـورد قانونی انجام شـد.
قنبـری راد بـا بیـان اینکـه قانـون بـرای همه مردم یکسـان اسـت و مـردم فکر نکنند چـون ویـلای آنها در 
مجـاورت ویلای مسـئولین اسـت تخریب نمی شـود، عنـوان کرد: امـروز با حکم قاطع قضایـی هم ویلاهای 

منتسـب به مسـئولین و هـم ویلاهای غیرمجـاز مجاور قلع و قمع شـد.
وی این تخریب ها را مقدمه ای برای پیگیری تخلفات منطقه توس و مشکلات ناشی از آن عنوان کرد.

قاضـی ویـژه دادسـرای عمومـی و انقـلاب خراسـان رضوی گفـت: 3 هـزار و 500 هکتـار از زمین های توس 
وارد محـدوده شـهری شـده بـود کـه در این بیـن رانت هایی هم صـورت گرفته خوشـبختانه با ورود شـورای 

حفـظ حقـوق بیـت المال  تاکنـون نیمـی از آن به عرصه کشـاورزی برگردانده شـد.

رئیس شورای اسلامی شــهر مشهد گفت: تاکنون 
برای 80 پروژه کلان و شاخص شهری مشهد و اداره 
شهر، 3۷ هزار میلیارد تومان تامین منابع شده که این 
عدد تا پایان ســال به ۴0 هزار میلیارد تومان خواهد 
رسید.به گزارش صبح امروز، محمدرضا حیدری امروز 
و در ابتدای یکصد و بیست و چهارمین جلسه علنی 
شورای شــهر، افزود: 80 پروژه شاخص شهری در 
حوزه های مختلف عمران، حمــل  و نقل و خدمات 
شهری و فرهنگی تعریف شده اند که بخشی از این 
پروژه ها در اختیار عموم مــردم قرار گرفته و مابقی 
آنها نیز تا پایان دوره به اتمام می رسد.وی با اشاره به 

مشکلات مختلف سر راه عملیات اجرایی پروژه های شهری، اظهارکرد: به عنوان نمونه در پروژه پایانه و پارکینگ 
زیرسطحی آزادی، عملیات اجرایی 6 ماه معطل جابجایی تاسیسات دستگاه های خدمات رسان مثل فیبر نوری، 
گاز، آب، برق و کانال های جمع آب های سطحی بود.حیدری تصریح کرد: این تاخیرها موجب افزایش هزینه های 
اجرای پروژه  می شــود؛ به نحوی که براساس مصوبه دولت و ابلاغیه سازمان برنامه و بودجه، علاوه بر هزینه 
اولیه اجرای پروژه با 130 میلیاردتومان تعدیل همراه شد.وی ادامه داد: این موارد، مانع از تاکید بر مهندسی ارزش 
و تلاش برای کاهش هزینه ها نیست ولی در پروژه  مرکز نگهداری و درمان معتادان متجاهر حسن آباد نیز که 
۴0 درصد هزینه اجرای آن به عهده شهرداری مشهد بود، هزینه پروژه از 10 میلیاردتومان به 25 میلیاردتومان 
افزایش یافت.رییس شــورای شهرمشهد با بیان اینکه تلاش برای کاهش قیمت تمام  شده پروژه های عمرانی 
بســیار مهم است، خاطرنشان کرد: تاکنون برای اجرای 80 پروژه کلان و شاخص شهری مشهد و اداره شهر، 
3۷ هزار میلیارد تومان تامین منابع شــده که این عدد تا پایان سال به ۴0 هزار میلیارد تومان خواهد رسید.وی 
افزود: این درحالی اســت که براساس برآوردها تا پایان شورای پنجم، 50 هزار میلیارد تومان تامین منابع مالی 
می شود که نقطه عطفی در مدیریت شهری مشهد، آن هم در شرایط سخت اقتصادی کنونی، حساب می شود .

وی با تقدیر از تلاش های حوزه های اقتصادی و مالی شهرداری برای تامین مالی پروژه ها و.. گفت: این موفقیت 
و خدمات، با حمایت و برنامه ریزی شــورای پنجم، به واسطه تلاش های شبانه روزی شهرداران منتخب شورا و 
معاونان و مدیران و کارشناسان شهرداری و در سایه تعامل و هم افزایی دستگاه های اجرایی سطح استان محقق 
شده است.وی در خصوص طرح تفصیلی بافت پیرامونی حرم مطهر رضوی نیز گفت: موضع و رویکرد شورای 
پنجم نســبت به این بافت کاملا روشن و شفاف است.حیدری با بیان اینکه فرآیند تصویب طرح، روال قانونی 
را طی نکرده اســت و از مسیرهای تعریف شده این قانون شکنی را پیگیری خواهیم کرد، افزود: طرح مصوب 
نقص هایی در اسناد پیوست دارد که قبلا به آن اشاره کرده ایم.حیدری تصریح کرد: بافت پیرامونی حرم مطهر با 
مشکلات جدی زیرساختی روبروست و دستگاه های مسئول باید تکالیف خود را به کاملترین شکل ایفا کنند.وی 
در ادامه به صدور مجوز و پروانه در اراضی و ارتفاعات جنوب غرب اشاره کرد و گفت: شهرداری مشهد مادامی 
که طرح تفصیلی این حوزه ابلاغ نشــده، اجازه صدور هرگونه مجوز و پروانه ای را ندارد، این اراضی براســاس 

دغدغه های زیست  محیطی، با کاربری فضای سبز تعریف شده و ابعاد آن نیز کاملا روشن است. س
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 استقلال - قاسمی نژاد؛ زود زود زود!
ســخنگوی باشگاه استقلال به صورت رسمی از مذاکرات این تیم با مدیران شهرخودرو برای 

جذب امین قاسمی نژاد خبر داد.
به گزارش »ورزش ســه«، ، حجت نظری سخنگوی باشگاه استقلال ظهر امروز دوشنبه در 
جریان نشســت  خبری آنلاین که از سوی مدیر رســانه ای این باشگاه تدارک دیده شده بود 
پاسخگوی سوالات نمایندگان رسانه  ها بود. او در این نشست، صحبت های مختلفی را مطرح 

و در بخشی از آن درباره حضور امین قاسمی نژاد در این تیم بود.
او در ابتدای صحبت هایش گفت: همه شــما می  دانید چه اتفاقاتی گذشت تا امروز کمی به 
آرامش نزدیک شــویم. در انتهای نیم فصل متاسفانه به رغم انتظاراتی که داشتیم، شرایط بر 
وفق مراد نبود اما در ادامه به این جمع بندی رسیدیم که با جدایی کادر فنی پیشین که سخت 
هم بود موافقت کنیم. ســعی کردیم فضا را برای حضور کادر فنی جدید آماده کنیم و جا دارد 
از عزیزانی که در نیم فصل اول برای ما زحمت کشــیدند تشــکر  کنم. برای کادر فنی جدید 
هم آرزوی پیروزی دارم. امیدوارم مجیدی و کادر فنی جدید اســتقلال با تلاش های بی وقفه 
خیلی زود استقلال را به جایگاه واقعی اش برسانند و به دغدغه هواداران جامه عمل بپوشانند.
ســخنگوی باشــگاه استقلال در پاســخ به این پرســش که آیا تمرکز این باشگاه در نقل و 
انتقالات، تنها معطوف به جذب  امین قاسمی نژاد خواهد بود یا خیر، عنوان کرد: با چند عزیز 
صحبت کردیم و باشگاه مذاکراتی داشت که بر اساس نظر کادر فنی و مذاکرات انجام شده، 
عملًا تنها این امکان را داریم که از ظرفیت قاسمی نژاد استفاده کنیم. امکان استفاده از دیگر 

بازیکنانی که با آنها رایزنی و مذاکره شد، به هر دلیلی وجود ندارد.
نظری در ادامه افزود: رایزنی خود را با شــهر خودرو و قاســمی  نژاد انجام دادیم و مددی در 
این باره زحمات زیادی کشــیده است. او در کنار سایر همکاران و با همراهی عبدیان، تلاش 
می کنند این انتقال را خیلی زود نهایی کنند. امیدوارم در مسیر این انتقال، باشگاه شهر خودرو 

همراهی بیشتری با ما داشته باشد تا از این انتقال، هر دو طرف به نفع برسند.
طی روزهای گذشــته خبرهای زیادی پیرامون حضور امین قاسمی نژاد در استقلال به گوش 
شــنیده می شــد و حتی شــایعاتی پیرامون حضور این بازیکن در تهران و مذاکره با مدیران 
اســتقلال به گوش رسید و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، باید قاســمی نژاد را در ادامه لیگ با 

لباس آبی ببینیم.

غیبت دنباله دار حسینی در ترکیب ترابزون
نام مدافع ایرانی ترابزون اسپور در جمع نفرات اصلی این تیم برابر آلانیا اسپور دیده نمی شود.
به گزارش »ورزش ســه«، در یکی از دیدارهای هفته بیســت و نهم سوپر لیگ ترکیه، تیم 
فوتبال ترابزون اســپور که سید مجید حسینی در آن عضویت دارد، از ساعت 16:30 امروز در 
ورزشــگاه مدیکال پارک مقابل تیم رده ششمی آلانیا اسپور قرار می گیرد.سید مجید حسینی 
پس از غیبت در ترکیب ترابزون اســپور طی چهار هفته گذشــته سوپر لیگ ترکیه که با یک 
بازی دوری از فهرســت و سه مسابقه نیمکت نشینی برای او همراه بود، در بازی امروز مقابل 
آلانیا اســپور  هم از ابتدا به میدان نمی رود.ملی پوش ایرانی ترابزون اســپور در این فصل 10 
بازی در سوپر لیگ ترکیه برای ترابزون اسپور انجام داده و در 10 مسابقه رسمی اخیرشان در 
ترکیب بازی های لیگ و جام حذفی ترکیه قرار نگرفته اســت.یاران حسینی با 15 پیروزی، 6 
مســاوی و 6 شکست در این فصل 51 امتیازی و تیم چهارم جدول سوپر لیگ ترکیه هستند 

که برتری در دیدار با آلانیا اسپور تغییری در جایگاه آنها ایجاد نمی کند.

511/1ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

ــی و  ــی و اراض ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده 13 آئی ــون و م ــاده 3 قان ــوع م ــی موض آگه
ســاختمانهای  فاقــد ســند رســمی . نظــر بــه دســتور مــواد 1 و 3 قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و 
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/20 و برابــر رای شــماره 13۹۹60306006002861 هیــات اول 
موضــوع مــاده یــک قانــون مذکــور مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک تربــت حیدریــه تصرفــات  مالکانــه 
ــه شــماره شناســنامه 26۹18   ــد ســید اصغــر ب و بلامعــارض متقاضــی آقــای ســید جعفــر علمــداران بایگــی فرزن
صــادره از تربــت حیدریــه نســبت بــه ششــدانگ یــک بــاب ســاختمان بــه مســاحت 116/61 متــر مربــع ) یکصــد 
ــلاک 231   ــد پ ــی از  اراضــی دیزقن ــع ( قســمتی از پلاکـــ  ۴3۴ فرع ــک صــدم مترمرب ــانزده و شــصت  وی و ش
اصلــی دهســتان اربعــه واقــع در خراســان رضــوی بخــش یــک حــوزه ثبــت ملــک تربــت حیدریــه خریــداری مــع 
الواســطه از مالــک رســمی اقــدس دانــش محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه موجــب مــاده 3 قانــون تعییــن تکلیــف 
وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی و مــاده 13 قانــون آئیــن نامــه مربوطــه ایــن آگهــی 
ــا در صورتیکــه  ــی و کثیرالانتشــار در  شــهرها منتشــر ت ــق روزنامــه محل ــه 15 روز از طری ــه فاصل ــت ب در دو نوب
اشــخاص ذینفــع بــه آرای اعــلام شــده اعتــراض داشــته باشــند بایــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی تــا دو مــاه 
اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره ثبــت محــل وقــوع ملــک تســلیم و رســید اخــذ نماینــد.  معتــرض بایــد  ظــرف 
یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض مبــادرت بــه تقدیــم دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل نمایــد و گواهــی 
ــه حکــم  ــه ارائ ــت موکــول ب ــات ثب ــن صــورت اقدام ــل دهــد کــه در ای ــت محــل تحوی ــه اداره ثب دادخواســت ب
قطعــی دادگاه اســت و در صورتــی کــه اعتــراض در مهلــت قانونــی واصــل نگــردد یــا معتــرض، گواهــی تقدیــم 
دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل را ارائــه نکنــد اداره ثبــت مبــادرت بــه صــدور ســند مالکیــت مــی نمایــد و 
صــدور ســند مالکیــت مانــع از مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت. تاریــخ انتشــار نوبــت اول: 12/3/ 13۹۹ . تاریــخ 

ــت دوم: 13۹۹/12/1۹ انتشــار نوب
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/2ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

ــی و  ــی و اراض ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده 13 آئی ــون و م ــاده 3 قان ــوع م ــی موض آگه
ســاختمانهای  فاقــد ســند رســمی . نظــر بــه دســتور مــواد 1 و 3 قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و 
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/20 و برابــر رای شــماره 13۹۹60306006003132 هیــات اول 
موضــوع مــاده یــک قانــون مذکــور مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک تربــت حیدریــه تصرفــات  مالکانــه 
و بلامعــارض متقاضــی آقــای غلامحســین نــواری فرزنــد یعقــوب علــی بــه شــماره شناســنامه  135۹ صــادره از 
ــع) ســیصد و دوازده  ــه مســاحت 312/6۷ متــر مرب ــاب ســاختمان ب ــه ششــدانگ یــک ب تربــت حیدریــه نســبت ب
وشــصت و هفــت صــدم مترمربــع( قســمتی از پلاکـــ  68۷ و6۹3 فرعــی از اراضــی کوچــه قاضیــان پــلاک 23۷  
اصلــی دهســتان اربعــه واقــع در خراســان رضــوی بخــش یــک حــوزه ثبــت ملــک تربــت حیدریــه خریــداری  مــع 
الواســطه از مالــک رســمی  بــی بــی خدیجــه طباطبایــی محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه موجــب مــاده 3 قانــون 

تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی و مــاده 13 قانــون آئیــن نامــه مربوطــه 
ایــن آگهــی در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز از طریــق روزنامــه محلــی و کثیرالانتشــار در  شــهرها منتشــر تــا در 
صورتیکــه اشــخاص ذینفــع بــه آرای اعــلام شــده اعتــراض داشــته باشــند بایــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی تــا 
دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره ثبــت محــل وقــوع ملــک تســلیم و رســید اخــذ نماینــد.  معتــرض بایــد  
ظــرف یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض مبــادرت بــه تقدیــم دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل نمایــد و 
گواهــی دادخواســت بــه اداره ثبــت محــل تحویــل دهــد کــه در ایــن صــورت اقدامــات ثبــت موکــول بــه ارائــه 
ــا معتــرض، گواهــی  حکــم قطعــی دادگاه اســت و در صورتــی کــه اعتــراض در مهلــت قانونــی واصــل نگــردد ی
تقدیــم دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل را ارائــه نکنــد اداره ثبــت مبــادرت بــه صــدور ســند مالکیــت مــی 
نمایــد و صــدور ســند مالکیــت مانــع از مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت. تاریــخ انتشــار نوبــت اول: 12/3/ 13۹۹ 

. تاریــخ انتشــار نوبــت دوم: 13۹۹/12/1۹
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
ــی و  ــی و اراض ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده 13 آئی ــون و م ــاده 3 قان ــوع م ــی موض آگه
ســاختمانهای  فاقــد ســند رســمی . 1ـ نظــر بــه دســتور مــواد 1 و3 قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
و ســاختمان هــای فاقــد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/20 و برابــر رای شــماره 13۹۹60306013001320 مــورخ 
ــاد  ــک گناب ــت مل ــی حــوزه ثب ــون مذکــور مســتقر در واحــد ثبت ــک قان ــاده ی ــات اول موضــوع م 13۹۹/۷/15 هی
تصرفــات مالکانــه و بلامعــارض متقاضــی  آقــای عبــاس غلامــی فرزنــد مهــدی در ششــدانگ یکبــاب مغــازه بــه 
مســاحت ۴۷/۹5 متــر مربــع تمامــت پــلاک  شــماره 1113 فرعــی  وقســمتی از پــلاک شــماره 111۴ فرعــی از۴- 
اصلــی واقــع در اراضــی نوقــاب  بخــش یــک حــوزه ثبــت ملــک گنابــاد خریــداری از آقــای ســید رضــا موســوی 
مالــک رســمی محــرز گردیــده اســت، لــذا بــه موجــب مــاده 3 قانــون  تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و 
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی و مــاده 13 آئیــن نامــه مربوطــه ایــن آگهــی در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز از 
طریــق ایــن روزنامــه و محلــی / کثیرالانتشــار در شــهرها منتشــر و در روســتاها رای هیــات الصــاق تــا در صورتیکــه 
اشــخاص ذینفــع بــه آرای اعــلام شــده اعتــراض داشــته باشــند بایــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی و در روســتاها 
از تاریــخ الصــاق در محــل تــا دو مــاه اعتــراض خــود را بــه اداره ثبــت محــل وقــوع ملــک تســلیم و گواهــی تقدیــم 
و رســید اخــذ نماینــد. معتــرض بایــد ظــرف یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض مبــادرت بــه تقدیــم دادخواســت 
بــه دادگاه عمومــی محــل نمایــد و گواهــی تقدیــم دادخواســت بــه اداره ثبــت محــل تحویــل دهــد کــه در ایــن 
صــورت اقدامــات ثبــت موکــول بــه ارائــه حکــم قطعــی دادگاه اســت و در صورتــی کــه اعتــراض در مهلــت قانونــی 
واصــل نگــردد یــا معتــرض، گواهــی تقدیــم دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل را ارائــه نکنــد اداره ثبــت مبادرت 
بــه صــدور ســند مالکیــت مــی نمایــد و صــدور ســند مالکیــت مانــع از مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت. تاریــخ 

انتشــار نوبــت اول: 13۹۹/12/1۹.تاریــخ انتشــار نوبــت دوم: 1۴00/1/15
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد

 اگر پورتو صعود کند خیلی خوشحال تر خواهم بود

طارمی: اگر بازی کنم، هیجان انگیز خواهد بود
مهـدی طارمی خوشـبین اسـت پورتو فردا شـب 
در زمیـن یوونتـوس نتیجـه ای خـوب کسـب 

کـرده و راهـی دور بعـد لیـگ قهرمانان شـود.
بـه گـزارش »ورزش سـه«، پورتـو فـردا یکی از 
حسـاس ترین بـازی هـای چند سـال اخیر خود 
را پیـش رو دارد. مهـدی طارمـی و یارانـش کـه 
بـازی رفـت یک هشـتم نهایـی لیـگ قهرمانان 
را سـه هفتـه پیش 2-1 از یوونتـوس بردند، فردا 
شـب در آلیانـاس توریـن میهمـان بیانکونـری 
هسـتند و بـا یک تسـاوی نیز راهی یـک چهارم 

نهایـی خواهند شـد.
قطعـا اگـر گل فدریکـو کیـه زا در دقایـق پایانی 
نبـود، پورتـو فردا با خیالی آسـوده تـر برابر رقیب 

بـزرگ خود بـه میدان مـی رفت.

چشـم امید پورتـو و هوادارانش در بـازی فردا به 
مهـدی طارمـی اسـت تـا بلکـه او بـا گلزنـی به 
یـووه بتواند مسـیر صعـود را هموار کنـد هرچند 
کـه کار دشـواری خواهـد بـود. طارمـی در بازی 

رفـت زننـده گل اول تیمـش بود.
سـتاره ایرانی امروز نماینده بازیکنان در نشسـت 

خبـری بـود و پاسـخگوی سـوالات خبرنـگاران 
 . شد

 تیـم شـما در بـازی رفـت با یـک گل 
اختـلاف بـازی را برنده شـد. بزرگترین 
چالـش شـما در بـازی برگشـت برای 
صعـود بـه مرحله یـک چهـارم نهایی 

؟ چیست
سـلام بـه همـه. بـازی مهمـی داریـم چـرا که 
یوونتـوس تیـم بزرگـی اسـت و البتـه پورتو هم 
تیـم بزرگـی اسـت. مسـئله مهـم بـرای مـا این 
اسـت کـه تمـام ۹0 دقیقـه تمرکزمـان را حفـظ 
کنیـم و بـر روی بازی تمرکز کنیـم. برنامه های 
خوبـی برای ایـن بـازی داریم و تمام تلاشـمان 

را بـرای پورتـو انجـام مـی دهیم.
 ایـن مسـئله کـه یوونتوس بـه گلزنی 
نیـاز دارد، نکتـه مثبتی بـرای مهاجمان 

پورتو محسـوب می شـود؟
هـر بـازی بـا سـایر دیدارهـا متفـاوت اسـت و 
فرقـی نـدارد که قبـلا چـه اتفاقـی رخ داده و ما 
تمـام تلاشـمان را بـرای کسـب پیـروزی انجام 
مـی دهیـم. مـا بایـد ابتـدا در ایـن بـازی بـه 

پیـروزی برسـیم و در ادامـه ببینیـم چـه اتفاقـی 
رخ مـی دهـد.

 تقریبـا شـما هـر سـه روز یکبـار بـه 
میـدان مـی رویـد. فکـر مـی کنیـد آیا 
اخیـر  نتایـج  دلیـل  فیزیکـی  شـرایط 
پورتو بوده و این مسـئله بـر روی بازی 
فـردا تأثیرگـذار خواهـد بـود یـا خیر؟
مـا باشـگاه بزرگـی هسـتیم و این شـرایط برای 
یک باشـگاه بـزرگ طبیعی اسـت. مـا از ابتدای 
فصـل این شـرایط را داشـتیم و بـرای این بازی 
نیـز انگیـزه هـای زیـادی داریـم. همانطـور که 
گفتـم مـا تمـام تلاشـمان را مـی کنیـم و قصد 
داریـم بخاطـر پرتغـال بـه پیـروزی برسـیم. در 
حـال حاضـر نتیجـه دیـدار پورتـو تنهـا بـرای 
هـواداران ایـن تیم مهم نیسـت بلکه بـرای تمام 
پرتغـال اهمیـت دارد و مـا بـرای اینکـه بتوانیـم 
بـه مرحلـه بعـد صعـود کنیم، بایـد تـا دقیقه ۹0 

تمرکزمـان را حفـظ کنیم.
 نسـبت به ابتـدای فصـل و در ماه های 

اخیر تغییـر کرده ای؟
ایـن مسـئله طبیعـی اسـت و وقتی کـه بازیکنی 

به یک باشـگاه بـزرگ می پیونـدد، برای تطبیق 
پیـدا کـردن بـا شـرایط آن باشـگاه، کادرفنـی و 
تیـم نیـاز بـه زمـان دارد. از نظر من این مسـئله 
مربـوط بـه گذشـته اسـت و نـگاه من بـه آینده 
اسـت و مـی خواهـم در بازی هایی کـه در پیش 

رو داریـم، بهترین عملکرد را داشـته باشـم.
 پورتـو با کسـب نتیجه تسـاوی بدون 
گل نیـز به مرحلـه بعد صعـود می کند. 
اما بـازی کـردن بـرای تسـاوی بدون 
گل خیلـی خطرناک اسـت. فکر میکنی 
کـه پورتـو مـی توانـد بـه مرحلـه بعد 

صعـود کند؟
مـا برای کسـب پیـروزی بـه زمین مسـابقه می 
رویـم و نـه برای کسـب تسـاوی و یا شکسـت. 
قبـل  از  کنیـم،  فکـر  اینگونـه  بخواهیـم  اگـر 
ذهنیتمـان را کشـته ایـم. مـا تمام تلاشـمان را 
خواهیـم کـرد و بایـد منتظر بمانیـم و ببینیم چه 

اتفاقـی درون زمیـن رخ مـی دهـد.
 تـا دو سـال پیـش در فوتبـال ایـران 
لیـگ  در  الآن  ولـی  داشـتی  حضـور 
قهرمانـان اروپـا بـازی مـی کنـی. بـه 

عنـوان یـک هـوادار در آن زمـان چـه 
احساسـی نسـبت بـه ایـن رقابـت ها 

داشـتی؟
لیـگ قهرمانـان اروپـا رقابت های خیلـی بزرگ 
و مهمـی اسـت. نـه فقـط مـن بلکـه تمـام هـر 
بازیکنـی در دنیـا علاقـه دارد در ایـن رقابـت ها 
حضـور داشـته باشـد. صحبـت کـردن دربـاره 
گذشـته خیلـی بـرای مـن جالـب نیسـت. مـن 
بـه آینـده نـگاه میکنـم. به فـردا، فـردا و فردای 
دیگـر و تـا انتهـای فصـل. بـازی کـردن مقابل 
یوونتـوس بـرای من خیلـی هیجان انگیز اسـت 
البتـه اگـر مقابل ایـن تیم بـازی کنـم )باخنده(.
 آیـا بایـد انتظـار داشـته باشـیم که تو 

فـردا گلزنـی کنی؟
مـن می خواهم تمام تلاشـم را بـرای تیم انجام 
بدهـم و تفاوتـی نـدارد که من گل بزنـم یا خیر. 
این مسـئله در مـورد تمامی بازی هـا صدق می 
کنـد و مـن تمام تلاشـم را برای تیـم انجام می 
دهـم. شـاید موفق به گلزنی بشـوم و شـاید هم 
نـه امـا در هر حال خوشـحالم که بتوانـم به تیم 

کنم. کمک 
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جزئیاتی از ویژگی های امنیتی 5000 تومانی جدید
روز گذشــته از 5000 تومانی جدید با کمرنگ شــدن چهار صفر 
بــر روی آن و طــرح آرامگاه حافظ پشــت آن رونمایی شــد که 
دارای چند ویژگی امنیتی چون طراحی خطی ســه بعدی، تصویر 
مکمل طرح مخفی، چاپ برجســته، ریز نوشــته )میکرو پرینت( 
علامت مخصوص روشــندلان، واتر مارک، نــخ امنیتی پنجره ای 

هولوگرافیک و... است./ایسنا

پارتی بازی در تزریق واکسن کرونا در برخی مراکز ؟
میزان نوشــت : برخی از افراد مدعی شــدند که بستگان برخی از 
مسئولان بیمارستان ها در فاز 1 واکسیناسیون بدون نوبت واکسن 
دریافت کردند. حســین کرمانپور مدیرکل روابط عمومی سازمان 
نظام پزشــکی در خصوص این ادعا گفــت: احتمالا چنین چیزی 
درســت است چرا که این واکســن ها یخ زده هستند و هنگامی از 
حالت یخ زده در می آیند اگر تزریق نشوند، باید دور ریخته شوند و 
به همین دلیل برای این که واکسن ها در چنین شرایطی دور ریخته 
نشــوند که البته خیلی به ندرت پیش می آید و اگر برنامه از پیش 
تعیین شــده و غرض ورزی در کار نباشد، در آن لحظه شخصی را 

پیدا می کنند و واکسن را به او می زنند.

افزایش 10برابری قیمت پرتقال از باغ تا مغازه
محمد جواد خاکزاد، مشــاور نظام صنفی کشاورزی با بیان اینکه بحث 
گرانی در بازار ارتباط مســتقیمی با حضور دلالان و ســوداگران مابین 
تولیدکنندگان و مصرف کنندگان دارد، اظهار کرد: دولت بایستی در این 
میان تعیین و تکلیف کند. یعنی یا ســاماندهی بازار میوه را به تشــکل 
هــا و تولیدگنندگان مرتبط واگذار کند و خودش نقش نظارتی داشــته 
باشد یا اینکه مستقیما وارد عرصه شود و بازار را کنترل کند. زیرا دلیلی 
ندارد باغداری که محصول پرتقالش را بر روی درخت 2تا 3000تومان 
فروخته و داخل انبارهای ســورتینگ و ســردخانه ها 6 تا ۷000 تومان 

شده به دست مصرف کننده کیلویی 20 هزارتومان برسد./ایسنا

یک کار بی فایده دیگر از مجلس یازدهم
سخنگوی کمیسیون شــوراهای مجلس در خصوص طرح اصلاح 
موادی از قانون انتخابات ریاســت جمهوری که با 5 ایراد از سوی 
شورای نگهبان مواجه شــد و جهت رسیدگی مجدد به کمیسیون 
امور داخلی کشور و شوراها بازگشت، گفت که ایرادات وارده به این 
طرح را در کمیســیون با حضور حقوقدانان شورای نگهبان بررسی 
کردیــم و در نهایت اصلاحات لازم صورت گرفت. محمد حســن 
آصفری افزود: اکنون نیز این طرح به هیأت رئیسه مجلس ارسال 
شــده تا در نوبت رسیدگی در صحن مجلس قرار گیرد. او در ادامه 
گفت: بعید می دانم که این طرح به این دوره از انتخابات ریاســت 
جمهوری برســد و به احتمال زیاد برای دوره های بعدی انتخابات 

ریاست جمهوری آماده می شود./ایران

زیباکلام: مگر مردم اسباب  بازی هستند که بگوییم بیایند پای 
صندوق

استاد علوم سیاسی دانشــگاه تهران گفت: مگر مردم اسباب بازی 
هســتند که بگوییم بیایند پای صندوق و بعد بگوییم به ما مربوط 
نیســت، کاری که آقای خاتمی کرد.صادق زیباکلام، فعال اصلاح 
طلب در بخشی از یک مصاحبه گفت: چه چیزی در دولت روحانی 
تغییر کرد؟ نسل جدید از اصلاح طلبان متنفرند.تندروها می خواهند 

خودشان با آمریکا مذاکره کنند.

نماینده مجلس: قالیباف منتظر رئیسی است
جلال محمودزاده رئیس فراکســیون اهل ســنت مجلس شورای 
اسلامی در مورد احتمال حضور یا عدم حضور محمد باقر قالیباف، 
رئیس مجلس شــورای اســلامی گفت: من فکر می کنم که آقای 
قالیباف منتظر آقای رئیســی اســت. قضاوت شــخصی من این 
اســت که اگر آقای رئیســی بیاید، قالیباف برنامه ای ندارد. اعلام 
حضور نامزدهای شــاخص همه چیز را مشخص می کند. ما نسبت 
به ســالهای گذشته تحرک سیاســی کمی داریم و حال و هوای 
انتخابات در بین مردم و مســئولان ضعیف است. این وضعیت باید 

تغییر کند.

پولدارترین وزیر احمدی نژاد، گزینه پایداری برای انتخابات
یــک عضو جبهه پایداری عنوان کرد: مردم دریافته اند از صندوق 
کســی بیرون می آید که خودشــان مــی خواهنــد و باید فعال 
باشند.»محمدناصر سقای بی ریا«، عضو جبهه پایداری، در رابطه با 
روند ائتلاف این جبهه با اصولگرایان گفت: ما در انتخابات مجلس 
ســازوکار وحدت را اعلام و پیگیری کردیم و به نتیجه رســیدیم. 
انشاالله با سازوکاری که تعیین می شود وارد صحنه خواهیم شد اما 
اصولگرایانی که پایــداری را تخریب می کنند به ما لطف دارند.او 
افزود: در رابطه با انتخابات 1۴00 گزینه نهایی هنوز مطرح نشــده 
است. انتخاب های ما گسترده است و به یکی دو نفر محدود نیست 

اما جلیلی و محصولی از گزینه ها هستند.

سوال هاشمی طبا درباره احراز صلاحیت رئیس دولت 
اصلاحات

مصطفی هاشــمی طبا در گفت وگو بــا اعتمادآنلاین در این باره 
گفت: سال گذشــته پیش از ایام انتخابات مجلس در اسفند ۹8 
بود که آقای حمید رسایی به صراحت عنوان کرد با نرخ مشارکت 
پایین اصولگرایان برنده انتخابات هستند.او با ذکر این مطلب که 
اقلیتی در کشور به دنبال کاهش نرخ مشارکت از طرق مختلف 
است افزود: تمام این فشارها، تبلیغات و دشنام ها به دولت برای 
بدبینی از نظام است چراکه مردم نظام را از دید دولت می بینند. 
آنان با تخریــب دولت در عمل مردم را به عدم مشــارکت در 

انتخابات ترغیب می کنند.هاشــمی طبا همچنیــن توضیح داد: 
گروه هایی به صورت رســمی تلاش می کنند مشارکت کم شود 
و زمانی که دیگر دولت و رئیس جمهور کلاه بی پر داشــته باشند 
مردم هم می گویند چه دولتی چه انتخاباتی!هاشــمی طبا مساله 
بررســی صلاحیت ها و موضــوع نظارت اســتصوابی را عاملی 
تاثیرگذار در تغییر نرخ مشــارکت به شــمار آورد و گفت: مساله 
صلاحیت هــا عامل دوم موثر در این نرخ اســت چون اگر قرار 
بر این باشــد که دایره صلاحیت ها تنگ شود و هر آدمی و هر 
حزبی رد شود، طبیعتاً مشــارکت کم می شود.او در ادامه سوالی 
طــرح کرد: اگر امروز آقای خاتمی بخواهد کاندیدا شــود، تایید 
صلاحیت می شــود یا رد صلاحیت؟رئیس سازمان تربیت بدنی 
در دولت اصلاحات در آخر با اشــاره به نرخ پایین مشارکت در 
انتخابات مجلس یازدهم گفت: در انتخابات مجلس مشــارکت 
بســیار کم بود و در پایتخت به 20 درصد رسید، در حالی که اگر 
چهره های دیگری که نماینده ســایر افکار هستند نیز در عرصه 

رقابت حضور داشتند، مشارکت بالا می رفت.

الیاس حضرتی کاندیدای 1400 می شود؟
ســخنگوی حزب اعتماد ملی گفت: کروبی چهار بار استعفا داده 
بود ضمن اینکه کمیســیون ماده ده احزاب کروبی و ســه نفر 
دیگر را تایید نکرده بود.»اســماعیل گرامی مقدم«، سخنگوی 
حــزب اعتماد ملــی، در گفت و گو با برنــا در رابطه با تغییرات 
اخیر حــزب و تغییر دبیرکل حزب اعتماد ملی عنوان کرد: اقای 
کروبی چهار بار اســتعفا داده بودنــد و این بار چهارم بود ضمن 
اینکه کمیســیون ماده ده احزاب آقای کروبی و سه نفر دیگر را 
تایید نکرده بود. ما در سالی قرار داشتیم که باید دبیرکل انتخاب 
می شد زیرا در سال سوم آقای کروبی کاندیدا نشدند.او افزود: با 
دبیرکلی آقای حضرتی حزب را سازماندهی و دفاترمان را تکمیل 
تر و تشــکیلات را گســترده تر می کنیم. در انتخابات 1۴00 با 
انگیزه فراوان حضور پیدا می کنیم و شــرکت خواهیم داشت و 
نامزد انتخاباتی معرفی می کنیم.گرامی مقدم تصریح کرد: آقای 
حضرتی از شنبه کار خود را به عنوان دبیر کل شروع کردند و به 
زودی سفرهایی به استان ها خواهند داشت و قطعا همان برنامه 

های قبلی را با سازماندهی بیشتری ادامه می دهیم.

افشاگری توکلی درباره اقدام غیرقانونی فرزند معاون وزیر 
علوم

رئیــس هیأت مدیره دیده بان شــفافیت و عدالت طی نامه ای 
به وزیر علوم از اســتفاده غیرقانونی فرزند معاون منابع انسانی 

وزارت علوم از ســهمیه اســتعدادهای درخشان خبر داد.در نامه 
احمد توکلی به غلامی آمده اســت:پیرو گزارش رســیده فرزند 
معاون منابع انســانی وزارت علوم، تحقیقات و فناوری به عنوان 
دانشــجوی دکترای دوره روزانه رشــته روانشناســی از طریق 
سهمیه استعدادهای درخشان در دانشگاه شهید بهشتی پذیرش 
شده است.با بررســی تخصصی کارگروه آموزش مشخص شد 
که ایشان در مقطع کارشناسی ارشد در پردیس دانشگاه مذکور 
مشغول به تحصیل بوده و اجازه استفاده از سهمیه استعدادهای 
درخشــان را در دوره روزانه ندارد و این امــر مغایر با تبصره 1 
ماده 1 آیین نامه پذیرش بدون آزمون اســتعدادهای درخشــان 
در دوره تحصیلی دکتری تخصصی است.لذا ضمن جلوگیری از 
ادامه تحصیل فرد یاد شده به عنوان دانشجوی روزانه و بررسی 
موارد مشابه و جلوگیری از این رویه، نتیجه به دیده بان شفافیت 

و عدالت اعلام گردد.
تبصره 1 این ماده به شرح ذیل است:

»دانشــگاه پیام نــور، آزاد اســلامی، غیردولتی-غیرانتفاعی و 
پردیــس های بین الملل )خودگردان( مجاز به اســتفاده از این 
آیین نامه برای پذیرش اســتعدادهای درخشان در دوره دکتری 

نیستند.«
با تشکر

احمد توکلی

رفیق دوست: دولتی ها باید صفر تا صد کارهای تولیدی را به 
مردم واگذار کنند

وزیر ســپاه در دوران دفاع مقدس گفــت: دولتی ها باید صفر تا 
صــد کارهای تولیدی را به مردم واگذار کنند.ســردار محســن 
رفیق دوســت عصر امروز در هفتمین همایش تقدیر از مدیران 
جهادی که در مجلس ســابق برگزار شــد، طی سخنانی اظهار 
داشــت: مردم انقلاب کردند و عده ای را که خود را مالک مردم 
می دانستند بیرون کردند، لذا می بایست کاری می کردیم تا مردم 
را بر سرنوشــت خود حاکم کنیم؛ زیرا مشکلات فعلی به دلیل 
دولتی بودن تولید است در حالی که اگر تولید را به مردم واگذار 
می کردیم این اختلاس و مشکلات اقتصادی بوجود نمی آمد.وی 
افزود: سیستم های کشنده و فلج کننده اقتصاد کشور نظام بانکی 
کشور است و این شــیوه ای است که در هیچ کشوری مشاهده 
نمی شود؛ چند سال پیش در محضر رهبری عنوان کردم شرکت 
هواپیمایی کشــوری که ملی است یازده هزار نفر پرسنل دارد و 
همین تعداد هم بازنشســته دارد آن هم برای شرکتی که یازده 
فروند هواپیما دارد؛ هواپیماهایی که هم فرســوده هســتند و با 

تأخیر پرواز می کنند؛ حال آیا مردم انقلاب کردند که شــرکتی 
ایــن چنینی به 22 هزار نفر حقوق بپردازد آن هم با این کیفیت 
از خدمات رســانی؟رفیق دوست ادامه داد: دولتی ها باید صفر تا 
صد کارهــای تولیدی را به مردم واگذار کننــد به عنوان مثال 
به جای ســاخت پالایشگاه های نفت که چندین میلیون نفت را 
تولید می کنند می توانیم پالایشگاه های کوچکی با تعداد بیشتر با 

محوریت مردم بسازیم.

واکنش شورای نگهبان به خبر ایرادات فراوان لایحه بودجه 
1400

سخنگوی شــورای نگهبان گفت: ایرادهای این شورا به بودجه 
سال آینده کشور مشابه سال های گذشته است و با اصلاحاتی از 
سوی مجلس مرتفع می شود.عباسعلی کدخدایی در واکنش به 
انتشــار برخی اخبار در فضای مجازی با موضوع ایرادات فراوان 
این شورا به بودجه 1۴00؛ با بیان اینکه این ایرادها مانند همیشه 
و همه ساله و مشابه است، اظهار داشت: شورای نگهبان از هفته 
گذشته که مجلس بررسی جزئیات بودجه را در دست داشت؛ به 
شکل غیر رسمی برخی از تبصره ها را دریافت کرد و آن را مورد 
بررســی قرار داد.سخنگوی شورای نگهبان افزود: از روز گذشته 
با ارسال بودجه از سوی قوه مقننه؛ شورای نگهبان در سه نوبت 
کاری جزئیــات بودجه را مورد بررســی قرار داده و امروز و فردا 
نیز این جلســات فوق العاده ادامــه دارد و امیدواریم در یکی دو 
روز آینده بررسی بودجه سال آینده به پایان برسد و نتیجه را به 
مجلس شورای اســلامی اعلام کنیم.کدخدایی همچنین گفت: 
جلســه ای با حضور برخی از حقوقدانــان و نمایندگان مجلس 
تشکیل و نظرات ما به شکل شفاف به اعضای کمیسیون تلفیق 
تبیین شد؛ فکر می کنم این نشست به رفع ایرادات بودجه سال 

آینده کمک کند.

پیش بینی یک فعال کارگری از میزان افزایش دستمزد در 
سال 1400

حمید حاج اسماعیلی، فعال کارگری در گفت و گو با خبرآنلاین 
در خصوص مذاکرات تعیین دســتمزد گفت: بر اســاس تجربه 
گذشته فکر میکنم حداقل دستمزد بین 35 تا ۴0 درصد و سایر 
سطوح مزدی نیز 25 درصد تعیین شود. در کشور ما دولت است 
که دســتمزد را تعیین میکند و حرف آخــر را میزند. مادامی که 
دولت رقمی پیشنهاد ندهد نمی توان به مذاکرات تعیین دستمزد 

اعتنایی کرد.
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